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acmatimes ah# had them alightly cpened. Do you
remember Lhat? She was asked, “Did you Iee his
private? His numper on&?”

Tha anawear wdd, "Hﬂ;“ sha did ook,

The only thing she really tastified wam That,
"me rouched ma on my cheat. I felt pressare betwean
my legs - betwsen my lagi.* She 4id acknowledge it
hurt.

Well, ! wopld assume if sn adult =an ks - a3
what ah="3 &escribing - ia -1 tap ol her, iF might
huret.

She sald, "It hurk down thers.” It eould hurt
dawn thwre. That does not mean penatration,

You're charged With trying ko determine if thare
wasd Faxypal conduct, uhicﬂ the Judgd will Dba giving
you the definition of sexual Ccondust. Do yau
emember what I talked té you absut in opening

tarement? I talked to you about 1t individually
when we were deing the vair dire. He's going to give
yau the slements of this case, and if -- and they're
like lipks &f a4 chain. If one ls not thecs orC anw
in weak, yow mpst let him go, che chain falle
away.
The 5tate has the néliqatiﬂn to build that chain

sround them. I think there's an awful lot of
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didn't t«l1 you anything about the pletyras, other
than they wers pictures predopinataly of [emales,
young females, That's all he cold you.

Innuende. Innuendo. Trying to tWwist. MHoTe
innuando about the cumpuﬁer and what hBappenad.
Innvenda.

He aayw, w&ll, A3 :Eun as he got that phone
call. He couldn't idantify the dabe,.

Mmiza Eisenhawsr could not identify che data that
Fhat computer was smashed, Nigk Stalph came in here
and he acknowledged, "Yeah, we w4IE& UD in Maine,"®
and, “Yaah, it rained ;nﬁ ir was cold," and 211 that,
snd, "Frank was complaining about that computer.”

And mne teld hilm, F:énk rold him, “TAka a walk.”
Mg, Eisenhowsr brjled Ttp make something Qut of that.
He aald, "Na., Frank cows that all the Eime."

"Ones Frank have a» Lempez?®”

“ymah, he's got a Lemper.”

He admicted thak. ﬂe got mad at it, &t Cthe
compubey. Twisking.

Enbyn Spencer on the pornogeAphic magazing,
whateyeI 3¢ was, I Lricé tn find aut what it Waa
abouk. She couldn't t:li Wa. Sha zaid, "1 juat knew
1t whi bacanza he wWaS In&dlinq bimsalf, " as 3he

described 1r.
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gueations hure that maybe could have Been ansverad
but haven't been. I nni;t there's -- apd I don't
ehink yeuw could get at those asnawvers bacauae they
pavan't been glven to yaé- They haven't given you
those videos, those zeécardings. Instead they tried
to miuster you, through somebody’s nobes, thraugh the
social worker, the soclal worker who sess like five
thowsand patiants in ner career. To recall ahe had
bo review the tape, but she says she's teatifylng
fron har notes.

Then you ot Lhe nféiclr who 2ays he interviewsd
har with Ohiog Job and Family Servicen, and you dan't
get anything other than that.

Let me commant on the pictures that Det, Kollar
browght up., Ficcures., Whera are they? How coms ¥ou
dldn‘t ses them? HE was able to identify acme
peaple, You're t:usting.hil that he could not
igantlfy tham. I'm oot froem Medind. It he shoued
me the pictures, I guarantes you [ coulda’t
recognize any of them, unless it was ope of Chaie
witresaes. BAnRd that's uély after sweing them; I
cedwldn't idantify them, .Ynu couldn't ldentlfy cham
in all propapility. 3¢ khat's veascnable, bhat he
couwldn't.

Ba didn't say these were wnuszual ppaes,  He

3 218

Well, you know, we'¥s got aome gquya on This
jury, Somebimey we gebt an iteh, ard it may aot be
hecause we're losking at & magazlne. She didn't koW
what wa% in the muga:ine: yet ashe characterized it a=
parnographic. When 1 qué:tiunud her on thak, she
coukdn't say 1t was becadses she didn"t kpow what it
was, she didp't look at it, =mha juat thinka se.

How, Lf you'be a mﬁ% - and we got sevecal of

|
them here - and you think that's a pzoblem, having

parnographic Liceratule érnund. and yau'wve Jot your
kids Ln the house, aran't wa gJoing to do something
abaygt that, have a- little talk? 3ay, "Let's get chis
out of herm=. " ot. “Hhy dé you need thia?®

Ho, thera's na diuci:siun. Tthere's noething
further about it. Hnthiﬁg.furthar about 1it.

Comman JELSE . pﬁnplé. And asome wf thiz comman
aerse, I thipk, wili laaq you To the right
conclusions.

¥You know, you've got a heavy burdean hera.
bacause I know you want to be rignt in whataver yoaurl
verdict is, yow wWant Ee %uil gowd about it. But ald
wa've told you, the burden is not on us to prove that
Mr. Weod is ilnnacent. Tﬁa Bhurdan i= on the Stata To

|

prove each and svery wlament of the offensas for

which Ra is charged. They have choash to charge him
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with rcaps, and rape only, with gRUOACTOR = TREDSCTER . They

have chosen te charge him with gross sexual

imposition aa to RO GRELATID, and that anly. High

enresheldm in bokh of thels cAFE=E.

You have bo detarmine whether the evidence fits.
1 suggest Lt do#3 nat. We have all anrtu_nf problems
with dates and what Took place = where, whan, how.
Do you rensmoer I talk:d;tn you Abouf that in the
beginning, "Hhat happensd here?”

i don't Lhink you have anything near aufficient
evidence in the M2 sﬁéﬂfﬂﬂ part of tha case,
because unfortunately she coutd not cestify. And I
have Lo believe that shne’a testifying —- or what 3he
would have testifiwd to, we don't kpew what it is,
and we hi¥e to go on from there. What is gaid L3
Dr. LeSure later on; 1 don't Kngw whether that comes
From mom, 1 don't KRow where it comes [ram. I don't
xnow if we have asythling to verify where That all
comea from and. what J1t's abfut.

Byt it couldn't have been too serigpus. It
Zouldn't have bean Loo 5g:iuu= because Robyn Spancer
34y2 this wWis revealed to her somakime in 2004, and
ahe dpesn't take it ﬂqry:serinua. She put har COWnh
Family conflicts ahead nf whatevar w«am stated ta her

by K™ ° It couldn't have besn that significant.

B2l

I'nm confused. Hhat;s thia all about? MWho's
playing who? Unfortunatély there's twa vigtims im
chia., Two victiks. FErapk Weopd didn't do anything to
sREMMCTIN  npy January llth:ﬂr 172eh to cause the big
atir. Socmething elss hlﬁpgnad in the packground.

Folka, remember Dr. LeSurs's diagnosia the first
item - divorca. 1 think-that's what's really
happaning in the came - divarca. It"a imporbant .

Do you CemdGber 4We Ellk&d apout, Ln the
beginning. the standard? We talkxed about it, you
know, reasonable doubt, ﬁq cmaionable doubt. That

'
acale drops to :the bottom becauze of the weight of
the evidance. The weight of the evidencae. That
ralatus to -—— and the Cnért'ﬂ going Lo Anstruct you
on the credibility of th; gutdence, sufficlency of
the eyvidence. They'ré going to talk to you about
ic.

But the weight aof the evidence. I8 it there,
thar Lhers wWas a rape th;t toox place on Octaber l3t,
?2nd, 3rd? Was there 3 rape?

And was therw gross saxdal impeaicion? hnd i
think far the gross sexusl impssition the dates are
Auguat through Cobober .- the Court Will give you thakt

- gf 2000.

Wher we gaC into that credibillty of the
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Tha ERFACIER  LPTMETER Casg 1% disturbing because -

pecause = Dapiells teakified thal sha made #0
incident repert in October 2004 on this. An incidant
report. Ic didn®t ge anywhera, Evidently we don't
¥now anything else armut it, only thac ahe teatified
she madae an imcident report. What did sha da that
for? PBecause she Jaw Fr;nk in his undearwear coming
out of her daughter's room?

1t'a too bad for the child. I don't know what
ahe is Lo pnybody, I hape she QgeT: adopted soon by
Mr. Sadoawsky a0 she can fuel comfortable abaut
neryelf and who zohe is=.

But what waa Chat abaut? A lot topk place. And
if you remembetr, theoe Hért -- I guaesataconed her, you
kmawW, she's gor these notes that she got off hac
phoene, ['m ROt SUrs th:thty didn't plug that into 4
computer but, you knaw. ;ht'a rranacrleed these
nohes. Yet, when they ate telling us apout this -
and yau'll see there's a vairceg mail x'd out or
gamething, that ahe e:a:gd From Hr. Wood - she talks
about making phone calls to Scott Sadewsky.
Something'as goimg on, on-Jaouarly 11th. Something's
quing on.

But Seott Sadowsky fays, "Ho, she didn't call

¢, She just showed up at my deor.”

&22
witnazams, the year 2000 .1a @ long Eimes age fot 2
chitd, mspecially one qutend-r yveaisy, [ouy yeard
wld, trying to FemEmber ﬁhat tLook pLiaca,

T'ywe bean crhbicised for talking to you about
fantasiws. HWhat did SRFDACTED teatlfy to about her
mom? I understood Lt to be a bad dream.  I% didm't
sound lika a bpad dream to me. 3he was getking her
hair washed at Che barper shop. She didn’t abierve
that, #hs made that Jp.

! thowght it was interesting teo nota, I didn't
get a chance to cross-examing her, gFTT comes in
harw with her Teddy Desr. #hat de kida do with Teddy
fears? They talk to them, and they aay Taddy Baars
talk back to them,

Hazd to ditearn. You've got a tough job bacause
you've got to flgure ouc what mxactly happened., And
T roncentd that 1f you gaé.ta that paint you'll sAY,
mphere's tao many pieaces missing here. 1 may nok
feel good sabout thais, Buk I've got Lo feel good abouk
it in rerms of if [ copvict thia man, ['ve 9ot TO ha
aure," And I don'kt think the gvidence 32 thare forc
you to pA jure.

£ on behalf af Mc. Wood, 1 ask you To dcquit
khim ¢n both of These counks,

Thnank you.
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THE CODRT: Thank you, BlEe.

Mins Elsanhowar.

M3. EISENHOWER: Whan MI.

Hafcison cama in here -~iuhtn Mr. Green —— whan Mr.
Hacrison Greaet came in hare, in hiz opening
otatement, he cold you he wae primacily a ciwil
attormney eat of Cincinnati, and parhaps that's why he
neglected to tall you ah;ut the beat evidence rule.
And the bwst evidence rule [y that whem you have
somecne Aittipg heee, celling you what happaned,
that'a the beat gvidence, Anrgd you can bet a waek's
salary, that if I had put SHEMACTRr ,p theoe and had
her testify 4nd then tried to introduce that tap;,
we'd have bean over to sid&har quickear than you can
say “what,” and he would hawe nhé&::ad to that., But
he wants yau to think I hid something Prom you. 1
did noec. It simply uasn:t going to come in, hedause
the past evidence was 3itting cight here, Right hers
(indicating] .

And he did get a shahoE to crosz-examina Kf™OT,
He chose nok to,

5o what did we glve you. Wa gave You facta. FHe
gave you evidence. We gave you Leatimeny. We gave

you Ehings that dﬂvetailﬁﬂ and fit and that you Ccan

underatand and that you can rely on.

i3
you heard her teabify that during her divorce she wald
cepresented -by Ron Stanleay, Thare's a reaaon hels

aitting over there.

ME. GREEN: Opjection, Your
Hanmor.
THE COURT: Ovearruled,
HS. EIEEHHG*EH: He didn"k

participate. He'a sittlng over chere to mamipulate
the system at the ﬂerendﬁnt's imatructiena, 4t the
Dafendant's instruccliens to incimidate the witness
that I hawe brouwght in hers bacause ht xnows Lhings.

If Frank Hood ¢an manipulate tha system, and
rely on actoraey's gqueations, imagine - imagine - how
he can manipulsate Cwo little girls. Imagine haw he
can manipulate# those twe mothers.

Aut what ¥ou, as a du:y, musc rememiber 13 TRAE
Eme Stace of Ohis has piven you cold evidence. Hard
avidence. Evidearce that.ynu got te aee. Evidencs
you gat te interpret., Evidencs you get te judge.
Mot guestions, not Snnuendo, nes imaglinary, concocted
plata.

Ba% wourself how that's posaible when you swd
Ewo woh€f Come it whe don't know aach othar, CwWa
girle who ceme in whe dan't know pAsh other and they

kell you tha same thing, I1t's not possible. Ha
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What bas the defense glven you? HEha opahing
stitement was net evidense. Hia closting dzgument 13
not svidence. And, folks, mast lmportantly, you naed
to remepbar Enat his guedtionsy are not avidence., His
queations were tha very definitios of lnnuends, with
ot evidence ta suppert them. None.

And, 1n face, when he tcied to a3k the Stace's
witngssses tg support that, they naves did.

*Ho, I did pmot engineer this.”

“Ma, I did not do this berauss he guit paying my
car lpsgrance.”

"Ho," waa Lhe anawer.

His guastions are not evidence.

S0 what oo we reaally have here? We nave aomeona
Wwith an Lltehn?

Mo. W& nave a defanse Like chis,

"ifell, Lt happened, buat it did nat happén hace
and here.” |

The Judgw 15 going Lo Lell you “on ar apbak, ™
but that's not == that dossn't aven matcer. She aat
hara and told you "a cuuqle pf day2 befora oy
birthday, tWe Jays before my bBicchday.™ Aod that's
evidence. Thnat's evidenca. Thera's been no avidence
prasanted to Lhe cnntrarf, none .

¥You heard Danialle Sadowsky Laka the atand, and

i 52
wishe: it were trus, but it fam®t. Tt happensd, aod
they cama Ln and told ynﬁ that it happened.

And the=n Lo sCLAMD hére and gay that STEDACIE:
maybe wagn't tellipg you.all the right dacalls
bacauz=e, "Well, Deacausa ahe went down thare and it'a
net chat Frank asked her-to look at porn, he just
gaid "Hey, waist uncil I'm finished looking at path
pefore I heilp you with your homeworX.'" Ara yau
ridding? Thesxe ars Small girla.

and they should navey have had to have gona
through w=nat they went through, what they have gong
through. But the fack of the mattac 15, chay dig.
and tThey came heze and tﬂay gold you shout it, and
there ia 0o bettar nvidaﬁci rhan that, and youw San
fagl gnod about findimg him guilty based on that.
Bacagae what [t cook fur_tham tu coyme hare and do
that, that's evidance, félka. and we rmgueat you fand
him Guealty of bekh Sounta.

THE COURT: Thank You.

Folks, that endas the fourth stage oI the trial.
Tha fifrh atage is whan j read you thess
inakructions, They'ce Ten pagas long, actuaily
eleven pages lapg. [ read about a page a minute, bur
T ad lib #» little bit. ¥ou're going to get this

Ening in probtably about fifteen minubtes.
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But farcst ut';e going ta take & break. Don't
diacusas the cass among yourselves or beqin Lo form
oI mxpreds an upinion about the matter until you
gef the inskructions of i:u and bagin your
delibarations,
Ses you in tan anuﬁaa.
[Raceas takan.)
THE COURT! Thanks, [0l%a,
you all can ba amated.
We are back on the record in Case Homher 05 CR
§365, Sctate of Ohic vardws Frank Wood.
M%. EISEMHOWER: Judga, Mmay wa
approach? :
THE COURT: | Sure., Folka,
go an out, wa'll ¥¢e you in about five miputas,
Den't gdiscusa the calg aﬁnng yourselves or DL&qin to
form or exprw:s an apinion. See yaw ip five miputes.
1Hhur¢upﬁn, Lhe further following proceadings
wera theo haeld in the ch%mbe:s of the Hon.
Chriatophar J, Collier iﬁ the pressnce of tha Court,
Coun=al, and the« [efendant.)
THE COURT: Y43, ma'am.
M5, EISENHOWER: 1 apoelogize,
your Horar. 1 nad asked Christine if T toulid do this

nefore the Jury came back in, I had a guestion about

RZ9
ware then h#ld in opes &eurh in the presence of the
Fourt, the Jurprs, Cownsal, and the Defendant.|

THE COURT: Cofme On it

folkm. You cag be Eﬂatié1

I'm going to tefy to read you tnese Jury

inatructions now,
CHARGE
THE TOURT: Meobers of the
Jury, it is now the duty of the Tourt to instruct you
on the law that applies én thia pase., You and I have
separate functiens. You decide the disputed facta,
and I give you these inacructiona ¢f law.

Mow, it's yewr gworn duky te apply the law a3 I
give it to you. You age mot parmitted to change tha
law or o apply your own conception of what you bthink
the law mhpould be-

A criminal case begina with the filing of an
indlctmenc.  An indi:;meﬁt informa the Defgndant that
he'a been charged with a criminal offenz«. 7Tha fact
that an ingictment was filed canhnet ke consldersd by
you for any purposd. Th; plea of Het Gullby i3 a
totsl demial of the charge and puts into issue all of
the emgantial slements of sach of the offenaaad.

The Defendant L3 presumsd lnneceat in this caje

until his guilt is established to you bayond a
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the instructlans,

And the gueéstion was that I belisve we'D#
entitled to an instruction on either the gaefinitien
of “penetration® or that penetration be included as
meaning “anything, however alight., by any cpject.”
And I was wondering if wa can inclode that in the
instyruction?

THE COURT: Sure, 1'1l1
hunt for &n inatrustlonm for you. Do you have a cite
Ly Ol that yew're going bto give me? OF do you nee=d
me to find LPEY

M5, E1SENHOWEE: well, I can go
find one, real guick, if I can go ==

THE CHIRT: I1've got it.
right here.

M5, EISEMHOWER: Thank youw,
THE LCCOUIRT:

"Anything,

howaver slight, iz sufficient to ¢omplecs vaginal or

amal intercaoursxe,.”  Ia tﬁat what yeu're lesking [or?
M5. EISENHOWER: UhS, YOUT
Henor.
THE COQURT: A1l raight,
fine. I

M5. LLSENHOWER: Thank you.

(whereupen, the furiher following proceedings

230
reasonable deubt. The Sefendant #ust bLe acquittad
aolwas Che State produces avidence whieh convifnces
you bayond a ceascnable doubt ol esach and evary
alemenc of the offenses cha?gud i this indictment.

"Ematanalle duubi.* Eeasonable doubb ia prasent
when, after you'we carefully considered and compared
all 2f the evidence. ?Du!eannﬂt 1ay you're firmly
copvinced of the truth of cha charge.

Rganonaple daubt i’ a doubt baged on reasan and
Common awfi3E .

Reasonable denbt ix not mere posaible doubt,
pecwyse everytning relacing to human affalrs or
dapendlng on mozal evidence i3 opan to scue poasible
or imaginatry doubt.

Frocf peyond a reasonable doubt is prsef of sueh
rharacter thakt an ordinary parson would be willipg to
regly and act upon it in Ene moat impgrtant of his @¥
her own atflfaits. -

HWhat is “&vldenﬂe“?- Evidencs 13 all Lhe
resCimony you got fgocm the witness scand, &0y
gxbhibita admicted durcing the crial, any FPacts agreed
te By Ccounzel, or any f;&ts that I requice - the
Court Tequires - yoy to accept as LLue.

Ewigance can be direct aF circumagantisl or a

comblpation of both.
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Direct svidence im the tt=£iﬂﬂnr giwen by a
witnasa whay Rks sean or ﬁt:rd the thimgs copeercning
which he or zha ta::lrieﬁ- It alag imcludas che
physical eahibits admiteéd during trial.

¢lreymstantial evidence has a more difficult
definition. I1*11 try to dafine it For you the way
Ehat the Law givas it to me and then I'll atep.

'Cir:unll;ntlll evidencs im proof aof facts or
ciprumstapnce= by direct évidnnca Lxom which Yoy may
reasonably infar &ther related or connected facka
which woukd nakburally or lnéitally follow according .
ke the commen experienca of mankind.

"to lonfer, or tao maét an inferencae, L3 to reach
a reazonable conclusion of fact which youw may. but
are pot regujired to, makd feom ather [actz which you
find have bean eatablished by dirsct evidencs.
Whether an inference i3 made rests entirely wilh
yau , " |

That's the definition of circumatantial
avidence. [ den't think I like that definiticn vary
much. You've gor to abide By it, but lek me give you
an exampie wf cizcumstantial evidence 2o Thab you
understand whab 1t a3.

Yru know what direck evidence is, right? If a

WwiLfiass faw Something or heard somsthing and then

533
hack of tLhe houase and grabbed the garbage can lids.
I don't knew LI you all remember, Bk you don'c hare
algds for heawen's :ake,ryau'ue gt garbage can bids.
They're Detter than you can possibly inaq;ne:

We put our bodts on - CoRs oo, ¥Ou Cepesmber,
those were the poots with the lictle apag chings, the
kig ones chat had five or #ix differenl snapa. They
came up to hers am you [(indigating) - &and we ram
dcross tha atreel, down Briazdale, down to wheroa bt
Crosses Lakeshore Boulevard, There's a teally nice
place narth of the Boulevard, it goas down Tha hillk
ko whers the lake is, ana we 3lid on QUI garbage Can
l1ids until almost 2 o'clock. My parents didn't mind
tam much because they could see our tracks.  And it
waa Euclid 1954 Mr. Hnné:nax& was whbtching,
everyone's watching.

it was the best Ehria:na: 1'vg xver had.

Maw, here's my quea{iun for you., GCould T have
testified By direct avid;nﬂe that 1t snowed that
night, Christwids Eve? Yau're right, I couldn®t.
Becayse I didn't see it, Ekight?

But is Ehere circumatantial evidepce that I
could rely on that it anowed? Sure. Because
cirecumstantial avidenca it proof of facts or

circumatances by dirsct avidencw from which I may
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testified to ik, that'a direct evidenca.
Circumacantial evidence muat maan semething
different, amnd ta E:plaiﬁ that Lo you, lwt me take
you hack to a situatieon Ehat happened to me when 1
was a little boy back im Eueclid, {hio, back in 1964,

I was ten years sld and it was Christmastime.

My litrtle Drother Harcwug and I, we o+ Up in & amall
hauge, Chriatmas Eve ia:a big time in my family.
Christmas wis important, but sledding was more
impertant actwally.

hod on Christmas Eve 1984, right befoxe wa went
te bad, my brother losked cutside theruindnw ard
confismed what I had seen - which is no snow. It's
galag te be a bad Chzlstmas becayse we can't go
alagdding.

We puiled the n:ape; closed and weat to bag., It
was actually a blanket that we nad kxind of hungd up
over a couple of nalls in the window. IT wW&3 Warmer
Than the drapea wera.

The pext morning Marcws gets up and pulls down
the Dlanket - which always got Ua inte trouble - and
it almpst blinded wu=x, nDacause thare was, that
morning, Christmas Day 1364, six, lreshly-fallen
inches o! snew on the ground.

Marcus and I went oubside, wa ranm out of the

534
reasconably infer sther ralated o connectad facks.

Wnat direct eviden:é am I talkipg about?® Hell,
chers wad nog snew bhe night Before, 1 33w that: the
next morning there was snow, [ saw thabt. I could
infer that it snowed that night. 0o you sea that?
That ig an lnference that you may make if ypw waht to
as a Jury, but you don't have to make it. Whether an
inEaz&nce i3 made ceata sptirely with youw., Yoo can
decide to maks Lhak infe?:nct ar nok.

MNow, lei me stap naék, noew that I've defined for
yau clrcumstantial :videﬁcu and I'wve given you an
exampie. Direct evidence - what the witnesass =44
and hear and teatify to - and citcumatantial avidence
- what yoau ¢an infer, a3 I've deacribed - are of
equal weight., Ho one ia.bztter thap the ¢ther.

Undar tha law they're u!'eﬁual waight. Isp’'t that
interesting?

Do you sAa LNat those are the kipnds of evidence?
Ckay, goad, '
Wwhat's not evigance? We talked & lictle kit

abaut this., The indictment, the opening statemants
of counfel. the cluslng acguments of counsel, are not
aridence, Openindg :tateéant: and <le=ing arguments
are always interesting, dlways fagcsnating, but

thay're never syidence, Eignt? The cpening
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atatements and cloaing acguments are desipgned to
A37i8t you only.

Statements of anawar3 that were stricken by the
Court, yau'fra to disreqafd. Thay'ce alag not
svidenca, You have to treat them a3 though you never
heard them. And you can do that, you're blg boys and
glrlsa, you all kpnow how to do that.

fou must not speculate as to why I sustained an
sbjection to any gquestion - please, don't 40 that -
aT wWwhat the answet Lo that guestion might have hesn,
That's alap not important.

Yoy moat not draw any inference ar speculate on
the truth of any suggestion included in & questlion
Lhat waan't latar anavered.

QOkay. B8p what are you supposed to de? Tniz im
it.

You are the =gle juﬁges of the faceks in this
cass, the credibility &f the witnésaas, and the
weight Lo be Fiven to their testlmoay. That's yaur
jak.

To weigh the evidence, you have get o consider
the credibility af the witneasesa, and pieaze apply
the tests of truthfvloess chat you ark accuabtamed to
applying in your daily lives. Here'a what the t#3ia

are you that you're Lo wie [or each Witneds.
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has & Constitutional right not ko testify, and Tha
fact that he did not testily must not ba censiderad
Ty you for any purpose.

How let's talk about the chavges. The
Defandant'sa been <harged with one count of rape and
poé count of gross asxual impositien. Thede are two
separate charges that will be desczibed for you
smparaLely, and you're té copsidar them soparately.

*Rape."” The Defandant Ls charged with cape.
Befsre you can flnd the pmfendant guilty, ¥ou must
find beyond a raaannahla:duuht that on or aboul the
1st day of Octoper 2004 thesugh the Jrd day of
mctobet 2004, and ip Medina Courty, Chio, that the
Dmfandant purposaly angaged in 2exual conduct wilh
the child with the initl;la £ L., the date of birth
being FEPATTEDR  4n4 that the 3aid 5.L., date of burth
being EEETTIE, being les3 than ten yearsd of age at
thakt tims, Okay? That'ﬁ the charge.

Let"a dafine someg of tha tarms.

“"saxual conduet,” wﬁat does "awxual conduct”
mean? Sexual condJdcrt meana vaginal intearceurse
pEpwaen a male and a female, Or anal interdourse Or
fallatis or cunnillpgus batwesn persons regardless of
a#xn, without privilege to de sc. Feneiration,

howaver sligqnt, is aufficient to complate vaginal oF
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ropsider the appesranca of the witnes3s Upoh che

scand: his or her mannez -of testifying: the
reascnableneas of that tedtimeny’ the sppoctunity
rhat that witness had to 2ee 400 to hear and £ Endw
the things Conckrping wﬁ;:h he or ahe testlfiaed: his
or her accuracy of memnrf; his or her franknesa 19
you, or lack of it; hia or her intelligence,
intereat, ang bias, 1T aﬁy; together with aAll the
facts and circumstances ;urrﬂundinq that witnass'
teatimony.

folks, apply Lheas £¢:15 co ¢ach witnean’
teatimony and determine the weight you'll give IRR
cwatimapy of that witness, Yoy wlll asaign to tha
teatimony of tach witness such weight 43 vou deam
Propwr.

Mew look, folks, you're not reguired to helisve
tha testimempy of any witneas simply because he oI ahe
was upder cath. You can belleve or dishelisve all oc
any part of the restimony of any witneds.. Bmcanna
it's woor province Lo deﬁerninc what Leatimony is
worthy of belief and uha£ tmatimony is net worthy of
meljef. <That's exactly what jurogs do. That's your
jab.

Mow, the Delendant éid ngt Lake Ehe Witness

atang ip his own behalf. That's.ndh necessary. He

238
anal iATeECOoUEsE,
"Waginal intercourse’ medns pepetratlion of the
penis into the vagina.
"anal intercourse” maaps panetratlon of Lhe
penias inte the anal opEning of a MAN or WoMmAT.

"Fellaglo™ means 3 Sexual 20t committed with the

peni% and tine moukh,

"Cynnilings™ meanala sexual act committad with
the moguth apd the female sex organ.

That's saxudl conduct; XI've defined It for you,
Tt's probably pretty much common Senig, S0 nod you ' ve
got the legal definition of it.

"purposely.™ Purposs to engage in Jxnual
conduct ia an s2santial ;lnmEnt of the «rime of
rTape,

A perscn actd purpouswly When 2t im hls speclfic
intantion Co cause & Certain result. It must be
estabilished in this case that at thst tima in
question LA&r: was pru:eﬂt in the mind of thia
Defendant & specific inténtxnn ro angage in sexual
conduet With the ?i:tim-.

When the estence nf the affenste lg a prohibition
against =onduct of a ¢eifain makures, A& PAISOnR ACLS
purposaly 1f his apu:irié inttaticn wka Lo Bngage 1in

sanduct of that nature, tegardless of what h& may
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have intended Lo accnmpliah by hiz capgduct.

PurpcEe 15 & decision of the mind to de¢ an act
with a conicious abiective ¢f engaging in specific
conduct. To do an act purposesly i to do it
intentionally and not accidentally. FPurpose and
intence mean the Sama thiﬁg. the purpose with whiszh a
perscn does #n ack i3 knewn onky to himsalfl unleas ha
exprusses Lt to others or Lndlcates it by hia
conduct .

The purpgsae with which A persun do¢s an act ka
dacermined from Ehe nannér in which it i3 done, tha
means used, and all the othar facts and circumstances
in evidence.

If you Eind that th4 State of Ohie proved beyond
A reasgnabrle doubt all the esaential elements of the
nffense of rape &3 I've defined them for you, your
vepdict must be Guilky on that charge.

1f you Find that the State of Ohio has failed &
prove beyond a reaagnable doubr any one of the
gsaencial elements of tha oCfEfen=ae aof rapa, Lhen ypour
vatrdict must be Hot Guiiéf Le that charge.

I'm al3c going to includa a request for speclal
findifga Trom you, and that hed ke do with the age of
5.L. This special finding reads a3 fmllows - you'll

ste thiz attached to the verdict fora - Lt says, “We

541
perman. That's whal %eXxXual conticr weans.

“furpoialy” was deflned for you pefore.  Tou'll
usg that definiclam here.

Furposag Ta engage iﬁ sexual contacst la an
wasencial alement of che - &rime of grosg 32xKuN]
impEsiTion,

1f you find the Staéu ¢! ohis proved beyond &
feascnable doukt all the.sssential eslements of the
cffense of gross sasxval impﬂ:itinn, your verdict must
ba Gullty to that chavge:

[f yau Eind tha Staﬁe of Ohio has falled to
prove beyond a rlaSﬂnahlé doubt any one <f che
grsential alepents of grdss sexyal impositien, Then
your verdict must be Hnt.ﬁuilty co CLhi® charge.

I'm alan going "o glve you & apercial finding
with Tegatd ¢o that :ql:iad to the age of Cha
purported victim im chat particular case, That
special finding will gead, "We The Jury in thia cass,

duly impaneled and sworn aond affirmed, further find

that the wictim with mhe initials K, 5. was of Was oot

Lass than thirteen years of age at the tima of Lhe

commitalan of the offense of grogs s#xual impositlon
i

againgt har,”

This will b attached to the Guilty werdiect

form. If you find he Défendint did not commit this
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Ehe Jury in this case, duly impanelwsd and sworh and
affirmad, furcher find that the victim wath tha
initials S.L. was Or wia not keas than ten years ol
age at the time of the commission of the offense of
rape against her." 'You'll make that determination
with cegard to the special findings about the victim

5.L., and you'll clpcle “"waz* or "was not. 7 It's: not

ap additianal element, it'a the =ame element, lL's
juat ochn a Separate page.

The Defandant 13 charged with graoss sexual
impoalitien. Befpre you ﬁ:n find the Defendant
Guilty, you muat find beyond a resasonabla doubt that
an ar akout the Lat day éf Auguat 2000 theough the
Ilat day of Cotober 2000, and in Medins County. ¢hia,
that the Defendant purpoaely had sexuwal contact wich
K.5., cate of pirth U Gno 15 not his spovse. o
have 3sxual somtact uith.hin, and ths =aid E.E.; ante
gf bircth {“ﬁ*ﬂ”ﬂ was less than thirtewn years of age
AT the time of the commission of the pffsnse, whether
or not the befendant knew the age of =such parscn.

“gexual contact” means any touching of an
aroqencus zone of anatheé. including without
limitation tha thigh; qeﬁitals, huttack, pubkic

cefgion, ar if the peraon ia a femalw, the braast, for

purpese of sexually arsusing er gratifying either

542
af fen=ze, you Wonm'ft cepaider that. Tt'a no Ln
additicn to the ntfenae.: In cther words, l'm nok
adding an additlonal glement tg tha obffensa, [ just
need IF on A separakbe form.

Yoo way ngt discuss-or conakder the subjest
of punlshment. Your duty 13 contflned tao che
determination af the guilt or innocence of thia
Defendant. In the svant that y&u find the Defendant
guilty, the duty to determina punishment is plised by
law on me alone.

¥You must net be influenced oy any tepaideratien
of sympathy ar p:ajualc:i It's your duby in Thias
case to carefully weigh the evidence, te decide all
che disputed guestipns uf fagt, Lo apply thuiwe
inatructions to your findinga, and to render your
verdict accordingly.

In Eulfilling Yyour @uty, folks, your efforts
must D& Lo arrive At a juat verdict., Consider all of
the evidence and make your findings with intelligence
and impactlality, and without bias, sympathy. o&
praﬂudi:t, ag that beth éht state of Ohioc and the
Dafendant will Feel that their case waa fairly and
impartially tried. It yéu weawp that in fromnt af you,
you can't go Wwrang.

Leak, thia 13 impnrfanc- If during the <Gouride
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af the trial the Court -:apd when I say "the Court® i
MeAT me - dig or said anything to give you any
indication about the Enuét's vigwa - my views - of
the [acta of this casa, ﬁut it aside., That is not my
jeb. It'a yoor job to determind tha facts nf this
Cask.

It's going Lo he difficult for you to remsmber
a4ll .of thazs written ina;ructinn:. If during your
deliberations you can't ramembe; something or are in
doubt aBout a portion of the ipstractions, please
Fevigw the written instructiensg rchat I wllil provide
£o you. Thay ars ¥ight Laru {irdicating). The
answel to any guestlon that you might have wWhan
you'rs Dack there delipezating will probably Be [ound
im the ipatructions themas]lves.

Kowever, if you stiil have a guestion aftes
gaviswing the inetructiona, you may Iequest that
ittormation. The fo:ema@ myat put youk guestian in
writing, indicating specifically what ia raquested.
That wricten communlcatlion must be dellvarad Lo
the baillff by knocklng ;n tha doer of the jury
zoom, |

Mow, Your initial comduct in eptering thae jury
room is a4 makbter of 3nme;imp¢rtance. It's nol wiswk

to immediately insist on'a cactalo verdich, becauas

545
with anyone or allow them to discuss it in your
presence. Dan't talk to each othar about the case
until aftey the Jury :nm;s back with ctheir wverdict.
I'm saylpg thise [or cWG éeaanna.

First, you're ngkt parmlited to da so) and
second, i1f scmething ahn;ld happen to one of Lhe
jurars, I want you on deck. I want to be abrle Lo put
yau im there, okay? 3¢ zip, nothing.

Waw, you can spand the resr of the aftarncon
with m#&, or whatever periosd of tima Lhe Jury Lakes
ko reach 2 verdict. You'd probably be crazy to do
S0,

The other peesibility i3, 4f youw give my bailifl
your telephone number, I promise Lo call you and
wa'll let you know what the verdict was.

2o thank you for your hard work here.  IE°S
especially difficult for the alternates bACAUIE You
go thraugh the whole thiﬁq apd you dom't get a chance
ta delib«rate. Thank ynﬁ.

Chris is golng to walk im with all &f yow and
then you'll be excussd.

1 am now gewng to place in your pasdession the
eahibits apd the werdisk forma and these
inatructisng. The foreman of foralady will retaln

posansstlan of theaa forms.,
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if your sense of prida is arcumad, you may hesicaie
to change your opinilan 11 you later decide Lhat
you'ie WIONg. %

Esach of you should énn:ult with ane anather
angd delibarate Wwith &0 ﬂﬁjactiva af rkaching an
sgreement 1I you can Ag so without disturbing yowr
individual judgment. Each ol you has Eo decide the
cege for yodcaelves, but yeu should do sz .only
after a discusslen of the case whth your Fellow
JurLcy.,

Don't hesitate bto change your opinion if you
iecer degida that you're wrong, bul dan't glve up
nanwat opinicns in order to ba congenial or Frimndly
with the ¢Lher jurcrs,

Two alternates wern selected to serve Ln tha
ayent of any miafertune tp one of the members of che
panel., 1'm leooking. Th;y'ra logking prebly healchy
Lo mW. .

It won't bDe neceasa}y for you td ILrve any
longar, bwt stay right there. Haere's what's gowng to
happan.

Firat, you're not to diascuss this maccer or tell
anysne ala¢ how you would have vored wuntil after the
Jury bas returned a vardlct, so ACT a3 you have

throezghout thea proceedings. bon't discuss the case

546

The focreman or forelady will see that your
discuasions are orderly ;nd that sach of you hd2 Chsa
opportunity to €iscuss the ca=e and cast hia or har
wvoba; obherwlsm, Che autﬁuritf of the Epreman &I
formlady is the same a3 any ebther Jursdr. Pou'ce
golng to elack a fareman or forelady; that"a your
pl-)a

tUntll your verdict 13 aonouncad in open
ronrt, dan't disclose tof anyone elis the atatus
of your delibaraticna ac the nature of your

verdict.

NoW, there's a parajraph in here that tells
me I'm aupposed to thank you, You've Deen with me
rowWw for a week: ywu know how I feel abodbt you.

hftar your verdict ia yeturned, you can Alscuss
this case with anybody, but you're nel required to do
so. You cap discusas tLhe case with cgunesl, Lhe
prags, or anyone +laa aftar your verdict is retucnad;
it*s completely up T& you. You can tall them to burr
off. Tt doasn't matbter to me: it's a mabtter of your
own fres choice.

Mow, please retice and saelect a forefidh €T 3
FoTelady, and whanavar ail twalve of you - and I
repeat, all twelve 0f you - &GTSE ON A verdichk, you

will =ign that verdict ip ink and advise the bailiff
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ky knocking on tha dear. Yoy will then be refurned
to the courcroom.

Bogs sither counael Ffor the 5tate of Qhio or the

C#fandant have any additions, cgrrections, of

cbiectiona?

M2, EISENHOWER: Ho, yuur.Hannr.

THE COURT: - Counael for the
DefendantT

ME. GREEH: . Your HODGSE, Wi
would objeackt, ;

THE COTRT: | Come On uUp.

{hereupan, the further following procesdings
were then held ac sidebar out of the hearing of The
Jurors, |

THE COURt: Slr.

HR. GREEN: I believe on
Pagw B you said, "You may nob discuss or consxidee the
subtact of punishmant.,”™

THE COURT: Right,

HA., GREEN: "Your doty i1
canfinad to the detearmindtion of the guilt ar
innecence of the Dafancdact,.”

THE COURT: Right .

MP. GREEN: We sbiect te

the use of the word "iandcence” becauaa they don't

541

ance my Balliff withdraws from your jury room,
what you'ce done ordering - ckay? - you can begla
your delipecations. That way youo will all kAowW
agmething i= coming. I don't kpow aboulk you guyd,
bBut E'm pretty mech kind:af a reqular guy when it
comea Lo Aating. 1 want to make jare you all get
your Eood by 13:435.

All right., The caas L3 yours now. Thank you,

{¥hereupon, the procesdings 3teod in rece’d A2
tha Jury enta#rad the jury room 9 cemmence theikr
delibarationa. )

THE CoQURT: Hay, foalkas,
please be seated. This 15 juzt going Lo take a
gmcond, ¥ neglected to redd you something, AnQ my
caurt reportar reminded me. I want tao read te you
the werdigt fprma =o yuuihnnu what you'te looking
at,

I indicated te you that you're logking at twd
cuunt s, Thare are two vardict forms for sach count.
The First an4 1% a charge nf.rapz. Tha f{irat ocna
ays "Guilty" 4% Ehe tupi It says "Court of Coomon
#leas, Medine County, Ohia, State of Ohio versus
Frank P, Wogd, Indictmant For Rape (child lass
than teni,” and it's got the gase number, 03 CR

1imS.
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decide the lnnoccenca,

THE COURT: Pkay. [ think
it comes straight from OJI.

HR. GREEN: ; I know.

THE COURT: | Aecually, 1t
com=3x directly from that, and I'm reluctant &
deviate From that. 8o tﬁ:nk Yo .

MR, GREEN: - I just wanted

to put that on the record.
THE COURT: Gat it.
{Wnareupanp, the further feollowing proceedings
ware then held in the presence of {he fourt, Lha
Jurpra, Counsel, and tha Dafendant.]

THE COURT: Ckay, heps'!s
what's geing to happen, folka. I'm whare I need to
be. What'a going Lo happen right now is, I'm going
to have you §o back anto. the tury rogm, and the flrat
thing I want you EO d& ié arider luneh, It's going Lo
take apour forty-five minutes to an hour 0T your
iunce te arrive. My bailiff wil} be 1n there with
you, She'tl glve you a ménu, we order from one £E tha
blaces hare. She'l]l Find out what you want for
lunch. Five that to my ballaff. You're not Lo
geliberate at this point: just get your lunch

informaticon to her.
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1t says, "We, the Jury in this cazxe, dUly
ippapeled and sworm and affirmed, find the De fendant .,
Frank F. Wood, Gullty ufirlpu in the manner and form
as h# atands charged in the [ndictoment.”

Apd then tkhere's & place for the date and &
place for all Lweive Eigﬁaturﬂ:.

There's a Hot Guilty werdict form, it looks like
the Guilgy verdi:t'furmrlbut it smaya, "Verdict - Hot
Gullty" at the top, ad yﬁu really can't get confused.
It ra4ds, “Court of Common Pleas, HMedina County,
Chio, Ztate of Ohio versus Frank F. Wood, Indictment
for Rape tchild lasa th.ﬁ ten),™ agsin, the 3b6e C3AE
numbar, 05 CR O3GhH.

and Lt reads, "We, Eha Jury in this case, duly
igppaneied and aworn and Affirmed, find the Delendant,
Frank F. Wapd, Hot Gullt?.“

And Lhen thara'sz a ﬁlane for the data and a
place for all twelve jurérs b mign,

Attached ta the Fuilty verdier form la that
special finding that I indicated yoo have. It'a a
leng foem, Lt looks like cthia (ipdicatingl, and it
says, "We, the Jury in This case, daly impaneied and
sworn and affirmed further Eind thac the viccim with

the inlrialc 5.L. was" or “was not"” - tiFcle Eha

aorrect answer - "leas than ten yeara of age At the
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time of che cammizslen of the eoffenss of rape against
hezr.”

Coviagualy, yYou unly;use that Farm if you find
the Defandant Guilty.

The gmcond count relates to gross sexuval
impesicicn. It 3ays rystdict - Guilty® at the teop of
tha focm, “Court of Eﬁnuén Pleas, Hedina Caunty.
Ohio,™ Samé cCapticn, “Et;te of ODhip wersus EFrank P.
Wood, " same caze number.

"We, The Joary in thi: caae, duly impaneled and
sworn end affrrmed, find the Defandant. Frank P,
¥ood, Guilty of gross sexual impesitionm, in tha
mannar and fors as he atands charged in the
Indictmant.® There's 3 blank apace fer the dace and
4 place for all twWwelve u} your signaturces.

Thean of caucse there is a Mot Guilcy form that
gays "verdict - Gullty” at the tap, "Court of Comman
Plmks, Hadipns County, Ohizs, State of GRio VACAUS
Frank BF. Wood,™ 3ame caaé funber. 05 CR D365,
“Indictment for groid :e;ual impositlon. ™

It reads, "We, the Jury in this case, duly
impaneled and sworn and affirmed, find the Dafendant,
Frank F. Waocd, Mot Sulltby.”

And aqai;. it's dated blank day of April, 20486,

and there's a place for all twalve of your

553
seated.

We're back on the recsrd in Case Wumber OS5 CR
0365, that's state of Chlo versua Frank Wood,

My baillff has inditaced ta me that the Jury ls
goifng to fnekd MOTE timu,;and that's peyfectly L[ine.
I'm gquing to dismisa y¢u!at this time and we 're going
to coame Dack Lo do fu:nhét delibaratlona an Monday
morning ag 9 a'clock.

Mow, YOI XToW my stendard admonition. qﬂn‘:
discuyss the case amenyg yoursalves or with anyone
elag, Opon't form of expresxas an gpinion about the
matter until you're back together on Manday and
continue with your deliberatlions.

T want you to apend a little more tima
reflacting on that now. IL's very impertant that you
dor't discuss the Ccase among YOUrASlves of anyone
alsea. You're done deliperating for the weekand., You
guit that whep you leave the Jury room, You go
ouf, you have yourseglf t?a weskend you's suppoaed
to, you den't read the NEWspaper. We'wa gol
nawspaper peoplm here. You don't discuss bhis case
with anyone. You don't ﬁernit anybody to discues the
cast with you., This L= & vary, very delicate stage
4af the proceedings and we need to know LRAC yau'ce

1
gqoing to come back in tha exact same way that yiou Ve
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gignatures,
sttached to the guilty verdiect form, 1f you find
the Defandant Guiley, you will maka the daterminatian
en tha special finding Eora, Rgain, it'm not an
additijonal wlement, LL"2-just semething sepazats,

I
that the child X.5., waa leas than thizteen yeara of

age At the time of the commiasien of the offense of

 groas sexual impn:itinn.' It you find tha Defendant

Guilty, you'll make that detezminatien, you'll circla
"wWas3™ or "wax nobt.”

I alwiays read thase.thing: Fa the Jury =g that
you know what you're logking at «hen you take the
forms back wikth you. I didn't de that this Time, and
my court ceporter walked out and maid, "Hey, you
=hould read these forms ta Tthess paople, " and ahw '3
abaolutely right. Tnat‘; why Chtis and Denna and
rheae folka here are %0 good and 1'm 5o lucky 1o have

Fhem.

All right. There y;u gu. You £AR go prdel ¥our
lunch now.

{Hnermupot, the p:uéundinqs atood in reEcAss B3
the Jury entered the Jjury Iogm to Commance their
deliberationa.}

THE CQURT: Com® ON if.

falka, and hava a 3%eat. ‘There you o, you can be

554
gone wut. Fair enough? Can you de that for me?
Good ,

I'm going Lo send yéu hamg now and we will aee
you Monday morning at 9 o'clock. Until ERen, we'TE
at receas.

Thank you.

{Heazing adjeurned.]
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Scott Sadowsky
February 15 near Medina, OH

Nice move!
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STATE OF OHIO,

v,

FRANK P. WOOD,

IN THE COURT OF COMMON PLEAS
MEDINA COUNTY, OHIO

CASE NO. 05-CR-0365

)

)
Plantiff, )

)

)

)

)

) AMENDED
Defendant. ) BILL OF PARTICULARS

b
TUDGE CHRISTOPHER Jj. COLLIER

-,

Now comes the State of Ohia, by and through the prosecuting attorney, and provides the

following Bill of Particulars:

I

That on or about the st day of October, 2005 through the 3rd day of
October, 2005, within the County of Medina, aforesaid FRANK P.

WOOD unlawtully and purposely did engage in sexual conduct with
S.L. (D.O.B. 10/03/1994), and the said S.L.. (D.0.B. 10/03/1994),
bemg less than ten (10) years of age, in viclation of Section
2907.02(A)(1)(b)(B) of the Ohio Revised Code, "Rape (<10)", a
felony of the first degree. '

That on or about the 1st day of August, 2000 through the 3]st day of
October, 2000, within the County of Medina, aforesaid FRANK P.
WOOD unlawfully and purposely did have sexual contact with
"K.5." (D.0.B. 2/09/1996), not the spouse of the said FRANK P.
WOOD, or cause "K.S." (D.O.B. 2/09/1996), not the spouse of the
said FRANK P. WOOD, to have sexual contact with the said
FRANK P. WOOD, the said "K.S." (D.0.B. 2/09/1996), being less
than thirteen years of age, whether or not the said FRANK P.
WOOD knows the age of "K.S." (D.0O.B. 2/09/1996), in violation of
Section 2907.05(A)(4) of the Ohio Revised Code, "Gross Sexual
Imposition”, a felony of the third degree.




Respectfully submitted,

DEAN HOLMAN, Prosecuting Attorney

By: Q/luu MW

ANNE EISENHOWER (#0067322)
Assistant Prosecuting Attorney

72 Public Square

Medina, Ohio 44256

(330) 723-9536

CERTIFICATE OF SERVICE

A copy of the foregoing Amended Bill of Particulars was sent by ordmary U.S. Mail 1o
Ronald Scott Spears, attomey for defendant, at Marco, Marco & Batley, 52 Public Square, Medina,

Ohio 44256, on this 12th day of April, 2006.

ANNE EISENHOWER
Assistant Prosecuting Attorney
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WARRANT TO ARREST
ON INDICTMENT OR INFORMATION
RULE 3(B) Exhibit-D
- Court of Common Pleas, Medina County, Ohio
THE STATE OF OHIO CASE NO. 05-CR-0365
V. JUDGE JAMES L. KIMBLER
FRANK P. WOOD WARRANT ON INDICTMENT
4754 POE ROAD

MEDINA, OH 44256

To: Medina County Sheriff &/OR DET. MARK KOLLAR (MEDINA CITY POLICE DEPT.

An indictment, a copy of which is attached hereto, has been filed in the Medina County Court of
Common Pleas charging FRANK P. WOOD with

2907.02(AX1)(b)(B) RAPE (<10) (F-1) o
2907.05(A)4) GROSS SEXUAL IMPOSITION (F-3) &3 omiiias i

racTR e D03 QL
You are ordered to arrest FRANK P, WOOD, said defendant, and bring him/her before said court
without unnecessary delay.

Special instructions to executing officer: DET. MARK KOLLAR FROM MEDINA CITY PD TO
SERVE WARRANT

DOB: 12/1/1967 Given under my hand and the seal of said Court of
Common Pleas at Medina, on August 4, 2005.
W/M -
5'10"/ 170 LBS. | KATHY FORTNEY, CLERK OF COURTS
HAIR: BLK / EYES: BRO j
DEp!&)}é{?Terk

RECEIPT OF WARRANT BY EXECUTING AUTHORITY

First receipt: ‘ |
Received this warrant on /4/6' ?/ 20 25 at MII o’clock I"f m.
M #2359 Morens /D .
Officer, Title
vOPY TO:
Pros

Aug TA0S .
_ @ ( S0t Ladc)




Subsequent receipt:

Received this warrant on

'!""" LT

£ o )
o . frm
C: B = o
e Eo ——
o= E% &

I

O on E_'“— s
= ! S
C & EB8
o § L
= =
L w O
-~ -

FEES
Mileage §

o’clock L.

, 20 , at

l\;ﬁlﬂa:ge P)

TOTAL ¥

Officer

Title

RETURN OF EXECUTED WARRANT

I received this warrant on the {/ﬂ day of %f/ﬂ?’ ,
2005 ﬁt //13 o’clock, I# | M., and pursuant to its
command, on /%/J iad | 20 25, Tarrested

[k f tzob , gavedtimpher a copy

of this warrant with a copy of the indictment attached and broughichiniher-
to /4( 487, w/Y4

{(state the place)
D7 7/ Z 239 Movrunt LD

Arresting Officer, Title

RETURN OF UNEXECUTED WARRANT

I received this warrant on the day of ,
20 , at o’clock, M. On the
day of | , 20 , | attempted to execute this

warrant but was unable to do so because

{state specific reason or reasons and additional information regarding C.D."s whereabouts)

Executing QOfficer, Title

&




Exhibit-E

STATE OF CHIO )
) SS: Affidavit of Verity and Confinement

COUNTY OF RICHLAND )

€01 I, Frank P. Wood, Affiant in the instant matter, having been duly advised of the penalty

of perjury under the laws of the State of Ohio, declare that I am mentally fit and competent to
testify, that I have direct personal knowledge of and to support the facts contained hereinafter,
and that these facts are true and accurate to the best of my knowledge, beliefs and experiences.

€02  Currently I am The Innogent Man: a prisoner who is unlawfully restrained of his liberty

and wrongfully imprisoned at the Richland Correctional Institution, 1001 Olivesburg Road,
County of Richland, Mansfield, Ohio, 44905 in direct violation of my Human & Constitutional

Rights.

No one shall be subject to arbitrary arrest, detention, or exile.
Universal Declaration of Human Rights, Articie 9 (1949)
The General Assembly of the United Nations

103  The individual who currently presides over my custody at the Richland Correctional

Institution is Warden Harold May.

704 A true copy of my original commitment papers: Medina County Court of Common Pleas;
Judgment Entry: 06 MAY 15 is attached to the back of this Affidavit as (DOC # (1).

105 A true copy of my second commitment papers: Medina County Court of common Pleas;
Nunc Pro Tunc, Judgment/Sentencing Entry: 07 MAY 221s attached to the back of this Affidavit
as (DOC # 02).

%06 1 was never served a copy of my second commitment papers by the Medina County Court

of Common Pleas or the Medina County Prosecutor’s Oitice. | received it from the Ohio

Attomey General’s Office in 2008: two (2) years post-sentencing.

Page 1of 4




907  AsIam detained without any legal authority, all statements made and copies of Exhibits
submitted by Attorney Ronald R. Stanley (#0040766) (“Counsel”) on my behalf are true, factual
and correct,

908  With uncontradictable evidence in hand:

1. Merit Affidavit of Frank P. Wood; August 28, 2018; A Blueprint for Wropgful

Imprisonment:' 877 pages with 86 Exhibits, save one (1)

2. A stenographer certified copy of the Transcript of Proceedings from State of Ohio,

Plaintiff vs. Frank P. Wood, Defendant, Medina County Court of Commeon Pleas

Case No. 05CR0365

1 am willing, under oath and in the presence of my Counsel,
i,  To sit through Direct- and Cross-examination regarding all statements made and
copies of Exhibits submitted on my behalf
ii.  To sit through depositions regarding all statements made and copies of Exhibits
submitted on my behalf
iii.  To sit through interviews with State-investigative agencies that are necessary 10 the
administration of and the ends of justice regarding the instant matter

909 The Warrant on Indictment: Indictment for Rape (<10) 2907.02 (AX(1)(bXB) (F-1) and

Gross Sexual Imposition 2907.05 (AX4) (F-3); August 4, 20035 (DOC # 03 of this Affidavit)

contains materially false information:
i, The charges themselves in regards to myself
ii.  The jurisdiction in which the alleged F-1 rape was supposedly committed

910  The Indictment for Rape and Gross Sexual Imposition was illegally secured by former

! www.freefrankpwood.com
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Detective Mark Kollar of the Medina City Police Department outside of his jurisdiction in

violation of R.C. § 2921.52 Using Sham Legal Process.

€11 I am legally and factually innocent of all charges alleged in the Warrant on Indictment.

913  The Amended Bill of Particulars: 06 APR 12 (DOC # 04 of this Affidavit) contains
materially false information:

i.  The charges themselves in regards to myselt

ii.  The jurisdiction in which the alleged F-1 was supposedly committed
€14 Iam legally and factually innocent of both charges alleged in the Amended Bill of
Particulars.
€15  During Trial, State’s best and direct evidence proved that the alleged F-1 rape of S.L.
occurred in Put-In-Bay, Ottawa County, Ohio on the indicted dates of October 13-3" of 2004.
€16  State’s best and direct evidence proves that Scott Michael Sadowsky raped S.L. with
«“Pepetration, however slight” (Tp.537, Ln.24-Tp.538, Ln.3} in Put-In-Bay, Ottawa County, Ohio
on the indicted dates of October 1%-3" of 2004,
q17  Viahis own testimony, Scott Michael Sadowsky placed himself at the Put-In-Bay,
Ottawa County, Ohio crime scene on the indicted dates of October 1%-3" of 2004.
q18  The testimony both Danielle Sadowsky and S.L. also placed Scott Michael Sadowsky at
the Put-In-Bay, Ottawa County crime scene on the indicted dates of October 193" of 2004.
€20  With “No supplemental indictments” (Tp.17, Ln.16-17), no one placed me at the Ottawa
County Crime Scene (Tp.1-560).
921  1have never been to Put-In-Bay, Ottawa County, Ohio.
22 1lived with Danielle Marie Sadowsky (n.k.a. “Smith™) (“Danielle”) and S.L.: the rape

victim in the instant matter. I personally knew the inner-workings of their family at the time the
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bogus allegations were made. I also know the motives behind the allegations and why Danielle

left the sanctity of her marriage bed.

€23  Evidence exists proving that Scott Michael Sadowsky sexually abused 5.L. on other

unindicted dates.

921 1 want to testify. Something [ have been denied thus far.

AFFIANT FURTHER SAYETH NAUGHT.

!
[}

;

s .
Joo -
b Al

Y :‘

o . J A
Frank P. Wood (#A504-107)

Affiant

Sworn to or affirmed, and subscribed in my presence on this 4,:,1?3 day of

Notary Public

My Commission expires:

Seal of the State of Ohio:
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COMMON PLEAS CGM . INTHECOURT OF COMMONPLEAS poc 8 o
- MEDINA COUNTY, n
- esnm 15 muézs DINA COUNTY; OHIO

SM- i - ) CASENO 035~ CR 0365
. MEDINA COUNTY. ) '
QAEE"‘: L m_
.- Plamuff, ) - JUDGE CHRISTOPHER J. COLLIER
FRANK P. WOOD )
Defendant. ). JUDGMENT ENTRY

Oﬂ Ma}r I 5, 2006, dtfendant s smtmcmg hearing was s held pmuant to Ohm Revised Cnde
sechion 2929.19. The assistant prosecuting artumey, Anne E]SEHhDWEI and defensa attnmm’ B
Harrison Green and Ronald Stanlcy, were present as was dcfcndant who was afforded all rights

pursuant to Crim R. 32. The Court has cnnmdcrcd the rf:cﬂrd, oral statements any victim i nnpaf,t
statement and presentence rcpnrt prepared, aswell as th:: prmcxplf:s and purposes of sentencing nnder
Ohio Rﬂmtd Code section 2929.11. | o
~ The Cﬂurt finds that the dﬁ:feudaﬁt has been convicted of "Rape”, a violation of Revised Cﬁde
section 2907. OR(A)( 1)(b)(B), a felony of the first degree, wﬂh a hinding the child was under age 10,
subject toa mandatory prison term unde.r division (F) of section 2329, 13 and 2907.03 (A)(l)(b)(B)
of the Ohio Revised Code; and of "Gross Sexual III]pDSltlﬂIl" a violation of Revised Cnde scctmn
2907.05(A)4), a felony of thﬂ third dcgrec with a ﬁudmg the child was under age 13
- Itis therefore ordered that the dcfﬂndant serve a stated prison term of life i m prison, of which
hie s a mandatm‘y prison term pursuant to Revised Cudc Sﬁctmn (F) of 2929.13 and
2907. D3(A)( 1})(b)(B) for the "Rape" under 10 and 3 years in prison for the Gmss Sexua]
III]pﬂSlt]DD » pursuant to R.C. 2929 13
These sentences are to be se:nrtd cmnsr:cutwcly |
The C{}UIt has further nntlﬁcd the dﬂfﬂndant that post release controlis mandaiﬂry m this case '-
up to a mammum uf 2 years, as we:H as the E{}ﬂscquf:ﬂl:ﬂs for violating cundrtmns nf post rclcasc
control imposed by the Parole Board undf;r Revised Code section 2967. 28. As part of this sentence,
the defendant is ordered tn serve any term of post rr:lu:asc cnntml imposed by the Parole Bﬂard, and

any prison term for wnlanﬂn of thai pust release control. | Al
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The dﬂfendant is therefore Drdered mnvf:yed to the custﬂdy of thf: Ohio D€partment of .
'. Rthabﬂﬂatmn and Correction. Crf:drt for 110 days 15 granttd as of this date, along with ﬁlture
| 'custﬂdy days while the dcfcndant awaﬂs transpurtaﬂun to the appmpnatf: staic mstltutmn, AII costs

of prnsacutmn cuurt 3ppomted cuunscl c.nsts and any fc:.:s pcr:mttﬂd pmuant fo Rﬁmcd Cudc -

| _St:':ctmn 2929, 18(A)(4) are hercby watved.

| 'I'hc defﬂndant ﬂhall subm:t tn a DNA samplc aﬂd a DNR samplc shall bc mllﬁcted pursuant
~ toR.C. 2901 07. |

| Df a chﬁd undf:r 10 pursuant to R.C. 2907. OZ(A)(I)(b)(B) thﬁ Court makes the ﬁnd'

| dcfandant has been cc:rnwcte:d nf an aggravatcd sexual ﬂﬂﬂﬂttd nﬂ%nsc pursuant to R.C/2950.01 and
2919.19(B)(4). . |
The defendant was afforded all of his appellate rights.

THE HONORABLE CHRISTOPHER f COLLIER

/
e

.
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T o 5 Do # 02

P

IN THE COURT OF COMMON PLEAS COMMON 1 £ ey,
MEDINA COUNTY, OHIO AL

OTHAY 22 P 3: 15

STATE OF OHIO '} CASENO. 05-CR-0365
) FILED
Plinit, ) HED: SEDEY
) HERE 2 00URTS
= )
| )
FRANK P. WOOD, )
.} NUNCPROTUNC
Defendant, )  JUDGMENT / SENTENCING ENTRY

On May 15, 2006, Defendant’s sentencing hearing was held pursuant to Ohio Revised
Code Section 2929.19. The Assistant Prosecuting Attorney, Anne Eisenhower, and Defendant’s
attorneys, F. Harrison Green and Ronald Stanley, were present, as was Defendant who as
afforded all nghts pursuant to Crim R. 32. '1:he Court has considered the record, oral statements,
any victim impact statements, and any pre-sentence investigation reports prepared, as well as the
principles and purposes of sentencing under Ohio Revised Code Section 2929.11.

At arraignment, Defendant m:;ered a plea of “not guiity” to the indictment filed in this
case. On May 1, 2006, following a erk-lﬂng trial by jury, the jury returned verdicts of “guiity”
as to both counts of the indictment. |

g Pursuant to those jury w:rdict:s of guilty, the Court hereby finds the Defendant guilty of
the charged offense of “Rape” in violation of Ohio Revised Code Section 2907 02(A)(1){b)XB),
a felony of the first degree, with & ﬁr;ding that the first child ﬁras under the age of 10 years old,
subject to the mandatory prison term under division (F) of Section 2929.13 and

2907.03(AX1)(b)(B) of the Ohio Revised Code, and guilty of the charged offense of “Gross

Sexual Imposition” in violation of Ohio Revised Code Section 2907.05(A)4), a felony of the

thu'c! dagree,ﬁrith a finding that the second child was under the age of 13 years old.

L
i T

MEDINA COUNTY COURT OF OOMMON PLEAS-STXTE OF OHID, MEDIVA COUNTY, 58
| hateby cerifty that thie b @ us copy of e origial 00 Me 10 seid Court
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After a hearing conducted pﬁﬂritn imposition of sentence, the Defendant was found to be
~ a sexual predator and a child victim pl‘:GdBIDI', and be was advised of his duties to register under
I Chapter 2950 of the Ohio Revised Code. As the Defendant was convicted of “Rape” of a child
under 10 years old pursuant Ohio Rev;ised Code Section 2907 02(AY1XbYB), the Court makes
the finding that the Defendant has bef:n convicted of an aggravated sexually oriented offense
. pursuant to Ohio Revised Code Section 2950.01 and 2919, 19(B)(4).

It is therefore Ordered that the+ Defendant serve a stated prison term of life in prison, of
which life is a mandatory prison term purssant to Ohio Revised Code Section 2929.13 and

2907.03(AX1XbXB) for the offense of “Rape” where the victim is under the age of 10 years old,

and an additional prison term of three (3) years for the offense of “Gross Sexual Imposition”
pursuant to Ohio Rcvisad Code Section 292913, Those sentences are to be served
consecutively. I

The Court has further notified Ehe Defendant that post-release control is mandatory in this
case up to a maﬁmum of five (5) years, as well as the consequences for violating conditions of
post-release control imposed by the Parole Board under Ohio Revised Code Section 2867.28. As
part of this sentence, the Defendant is ordered to serve any term of post-release control imposed
by the Parole Board, and any prison term for violation of that post-release control.

The Defendant is therefore O:_;dered conveyed to the custody of the Ohio Department of
Rehabilitation and Correction. Jail time credit for One Hundred Ten (110) days is granted as of
May 15, 2006, along with future days scﬁrecl at the Medina County Jail while Defendant waits
transportation to the appropriate state institution. All costs of prosecution, court-appointed
counsel costs, and any fees penmtted pursuant to Ohio Rewsed Code Section 2929,.18(A)4) are

hereby waived.

VL 1519 PG 456
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The Defendant shall submit 2 DNA sample and a DNA sample shall be collected from

him pursuant to Ohio Revised Code Se;m'un 2901.07.

The Defendant was afforded all of his appellate rights.

IT1S SO ORE
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WARRANT TO ARREST
ON INDICTMENT OR INFORMATION poC # 03
RULE 9(B)
Court of Common Pleas, Medina County, Ohio Exhibit-25
THE STATE OF OHIO CASE NO. 05-CR-0365
v, JUDGE JAMES L. KIMBLER

FRANK P. WOOD WARRANT ON INDICTMENT

4754 POE ROAD
MEDINA, OH 44256
To: Medina County Sheriff & OR DET. MARK KOLLAR (MEDINA CITY POLICE DEPT.

An indictment, a copy of which is attached hereto, has been filed in the Medina County Court of
Common Pleas charging FRANK P. WOOD with

2907.02(A)(1)(b)(B) RAPE (<10) (F-1) |
2907.05(A)}4) GROSS SEXUAL IMPOSITION (¥-3) £33

i bt I I |
Y i

50 TR

ar 'H'_t

;."t. & -'#J“‘.'

f'*?"j'l“ T J'F SRR TR
before said court

"

You are ordered to arrest FRANK P. WOOD, said defendant, and bring him/her
without unnecessary delay.

Special instructions to executing officer: DET. MARK KOLLAR FROM MEDINA CITY PD TO

SERVE WARRANT
DOB: 12/1/1967 Given under my hand and the seal of said Court of
Common Pleas at Medina, on August 4, 2005.
wW/M -
5'10" /170 LBS. | KATHY FORTNEY, CLERK OF COURTS
HAIR: BLK / EYES: BRO %
~ Deputy Clerk

RECEIPT OF WARRANT BY EXECUTING AUTHORITY

First receipt: |
Received this warrant on /4’6 ﬁ/ 20_28 a_ M) oclock A m.
;}:7"% Jﬁ{E-?? /%ﬂwA /A .

Officer, Title

~OPY TO:
p LS -

Auga A0S

(5) ( et back)




Subsequent receipt:

REEeived this warrant on , 20 , at o’clock .1m.

a: i

g NS o

O us : 'EE

< @B E‘u%_‘

LA =55 Officer

Tow= oo

¢ WO,

e o 2 =

= { i %""

GIY. e Title

S = 3

S 8 ©

RETURN OF EXECUTED WARRANT
FEES I received this warrant on the /ﬂ day of j&li’ w57 :

Mileage § 2005 L at //19 o’clock, /'ﬂ .M., and pursuant to its

Mﬂf:a'ge b

TOTAL ¥

command, on /ft/o’” 77 .20 Z5 | 1arrested

frk f azobd , gavedidher a copy

of this warrant with a copy of the indictment attached and broughtdimher-
w S sp

(siate the place)
b::?"//% #2397 Moprun Y1}

Arresting Officer, Title

RETURN OF UNEXECUTED WARRANT

I received this warrant on the day of ,
20 , at o’clock, M. On the
day of | , 20 , 1 attempted to execute this

warrant but was unable to do so because

(state specific reason or reasons and additional information regarding C.D.'s whereabouts)

Executing Officer, Title

&)




IN THE COURT OF COMMON PLEAS S

STATE OF OHIO,

V.

FRANK P. WOOD,

MEDINA COUNTY, OHIO N
SRt O I S C I I G
SIS
) CASE NO. 05-CR-0365 @5! i IOETNEY
) 2
Plaintiff, ) JUDGE CHRISTOPHER ] COLLIER o
)
}
)
)
) AMENDED
Defendant. ) BILL OF PARTICULARS

Now comes the State of Ohio, by and through the prosecuting attomey, and provides the

foltowing Bill of Particulars:

L

That on or about the 1st day of October, 2005 through the 3rd day of
QOctober, 2005, within the County of Medina, aforesaid FRANK P.
WOOD unlawtully and purposely did engage in sexual conduct with
S.L. (D.O.B. 10/03/1994), and the said S.L. (D.0.B. 10/03/1994),
bemng less than ten (10) years of age, in violation of Section
2507.02(A)1)(b)}(B) of the Ohio Revised Code, "Rape (*11[})"

felony of the first degree.

That on or about the 1st day of August, 2000 through the 31st day of

October, 2000, within the County of Medina, aforesaid FRANK P.

WOOD unlawtully and purposely did have sexual contact with
"K.8." (D.O.B. 2/09/1996), not the spouse of the said FRANK P.

WOOD, or cause "K.8." (D.O.B. 2/09/1996), not the spouse of the

said FRANK P. WOOD,

to have sexual contact with the sad

FRANK P. WOOD, the said "K.S." (D.0.B. 2/09/1996), being less
than thirteen years of age, whether or not the said FRANK P.
WOOD knows the age of "K.S." (D.0O.B. 2/09/1996), in violation of
Section 2907.05(A)(4) of the Ohio Revised Code, "Gross Sexual
Imposition”, a felony of the third degree.




Respectiuily submutted,

DEAN HOLMAN, Prosecuting Attorney

By Q/Mu MM

ANNE EISENHOWER (#0067322)
Assistant Prosecuting Attorney

72 Public Square

Medina, Ohio 44256

(330) 723-9536

CERTIFICATE QOF SERVICE

A copy of the foregoing Amended Bill of Particulars was sent by ordinary U.S. Mail 0
Ronald Scott Spears, attorney for defendant, at Marco, Marco & Bailey, 52 Public Square, Medina,

Ohio 44256, on this 12th day of April, 2006,

ANNE EISENHOWER
Assistant Prosecuting Attorney
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DOB WS
Hospital _
SUSPECTED CHILD ABUSE AND NEGLECT RECORD : Exhibit-F

PHYSICAL EXAMINATION DATA

GENERAL APPEARANCE (INCLUDE CONDITION OF CLOTHING): Clean,
appropriately dressed,

EMOTIONAL STATUS (OBJECTIVE OBSERVATIONS): Pleasant; cooperative.

BODY SURFACE (LOCATE AND DESCRIBE INJURY, DRAW FINDINGS ON PICTURES,
PAGE &) :

MOUTH/FACE: No trauma.

HEAD/NECK: No trauma.

BACK: Nc¢ trauma.

BUTTOCKS: ©No trauma.

CHEST/BREAST: No trauma.

ABDOMEN: No trauma.

UPPER EXTREMITIES: No trauma.

LOWER EXTREMITIES: No traums.

EXTERNAL GENITALIA (DESCRIBE PUBERTAL STATUS AND GENERAL

APPEARANCE) : Tanner 1.
FEMALE;
VULVA/LABIA: No erythema, bruises, or lesions.
URETHRAL, MEATUS, CLITORIS: Within normal ‘limits.
POSTERIOR COMMISSURE: 2-3mm superficial tear during examination.
FOSSA NAVICULARIS: No tears or scarring.
HYMEN (DESCRIBE IN DETAIL): Crescentic; smooth, ample rim; no

tears or disruptions.

X SUPINE KNEE-CHEST
VAGINAL QPENING DIAMETER: Approximately 4-5mm.

VAGINAL CANAL: No discharge.
PELVIC EXAM: CERVIX: Not examinped.
VTERUS AND ADNEXA: Not examined.
ANUS: No spontaneous dilatation: numerous symmetric skin folds.

MALE: Not applicable.

PENIS:

SCROTUM:

TESTICLES:

ANUS:
NURSE (5} ASSISTING EXAM: Barb DuvVall, LPN.
OTHERS PRESENT DURING EXBM: Mother.

STUDENT OBSERVER(S)}: None, ¢J%-

2BO-5A (12103}




Exhibit-G
MY PRE-TRIAL HISTORY WITH DANIELLE SADOWSKY~SMITH

In the early fall of 2003, T was hired by a builder to perform warranty
work on the home of Scott and Danielle Sadowsky in Medina, Ohio. Scott was
difficult to talk to, so I primarily dealt with Danielle. At that time there
was one child born of their marriage: A— S . There was a second child
who was a few years older that A—, At first I thought she was their own
bioclogical daughter. It was later revealed that S L was thelir legal
custodial cnild.

Danielle and I forged a bond while I was working on the house. We soon
began a mutual affair. After the job was completed we continued to see each
other. It was during this time that Danielle told me about S and how
she came into their custody. Evidently, S=———-='s mother was a drug addict
and a prubtltuta wino entertained clients with her in the room. Eventually,

S -'s3 mother died in prison, and her father passed soon after. S-—— 's
father was Scott's cousin. The family agreed that someone had to take her in,
Acﬂﬂrdlng to Danielle, she had just given birth to A— and was not prepared to
take in a second child. She and Scott argued, and agalnst Danielle's wishes,
Scott signed and took her in with the promise of adopting her in the near future.
Danielle claimed that Scott did this just to "lﬂuk;gﬂﬂd” to his mother. But

at the time of trial, nearly six years latec, S was still not adopted.

A3 we spent more time together, our conversations went deeper into the

grlvate areas of our family lives. This is when Danielle informed me about

S suffering from severe sexual abuse before they obtained custody of
her. § had been in counseling with Br. LeSure for quite some time by
now, and she was prone to picking her skin to make’herself'bleed. Not Dnl is
this a sign of long-term sexual abuse, the "picking'' was ''another reason’ why
she was in counseling (Tp.115, Ln.18~20)* It was also made clear to me that
Medina County Job & Family Services told Scott and Danielle about the sexual

abuse and what <€igns to look for should she need further counseling.
Danielle called me crying in January of 2004. She was very upset and all

she could say was, 'She was molesting my son! S was molesting my sond"
Evidently she found Swwwmmmi and A—— behind her bad, S and A=—,
according to Danielle, were completely naked and S was fondling A-—-.

For scme reason, Danlelle didn't report this until much later in July of 2004
(Tp.159, Ln.12- 13), which was before we lived together. Durlng trial, Prosecutor
Flsenhﬂwer illegally suppressed this under the Rape Shield Law {Tp. 159-Tp 160).

I was never made aware that Danielle reported this incident or to whom sne
reported it. 1 did ask why she called me instead of Scott. She said that she
did call him and his response was, 'Handle it!" The more I reflect, the more

I understand what Danielle meant when she said that she "lived under Scott's

thumb for twelve years.’
Danielle informed me that she and Scott acgued over S constantly,

and that S was a primary source of conflict that contributed to their
divorce. As this was confirmed by the combined testimonies of both Scott and
Danielle, Scott testified that Danielle actually resented S- - (Tp 202,
Ln.1-7). =

In the very next montn, February of 2004, Danielle called me and ended our
relationship. It was moce like a tewporary blackout because we resumed our

relationsnip in early Jjune that same year.
By July vanielle muved in with me., A-— and S
D-1

began to live with




us by mid-August op a part-time basis. With limited contactl], I interacted with
S—— for about 27-28 days. Rumning my business kept me very busy. 1 usually
saw the childcen before T left for work and when I got home from Tuesday through
Thursday. Scott traditionally had them from Friday through Monday. On a few
occasions Scott had them from Thursday through Monday. A few days I did take

off work so Danielle and I could take the children canceing or to the fair. A
few nights we made smores around the campfire in the back yard after dinner, and
d few times I met Danielle and the children at Bob Evan's for lunch. Also, there
were a few evenings that we watched movies in the living room. All of these
events were as a group: Danielle, myself, and the children.

Before the children nioved in with us, Scott purchased dressers for them at
Value City, but I had to pick tnem up. Afterwards, annoyed that he promised to
purchase their beds and failed to do so, I went to the Original Mattress Factory
in Medina and purchased them myself. Although Panielle testified otherwise, all
cormercial checks are copied under banking laws. A simple audit of my commercial
account would render her statement untruthful.

During tne summer of 2004, Scott made repeated threats to Danielle. He
threatened that if she married me, he had a "million cash' to take A=— from
her. A— was used as a weapon against Danielle. This was the one way Scott
knew that he could nurt Danielle and keep her under his control.

August and September of 2004 was like running through a gauntlet. It was
one explosive event after apother. Feor instance, one day S——- said to me,
“Frankie, if you like smoking cigarettes and getting drunk, then Put-In-Say is
the place for you." T waited until S went outside and then spoke to
Danielle about this. Danielle said that she would take care of it. Another time
Geesmmmn came back from Put-In-Bay and told me how "grandpa', Scott's step-father,
was- full drunk on all fours growling. In this imannec, he backed S - into
a cluset until she was afraid to come out. Again, Danlelle and I spoke. She
said that she would talk to Scott, but sne pever told me if she did., For the
record, Danielle was with me when S made these comnents.

'

Another time, A—— wanted to wrestle, During our match, S—————— jumped ino.
I immediately wrapped my arm around her waist with my hand closed, and stood her
in front of Danielle. She was disappointed when I told her, “Young ladies don't
wrestle with boys,” but she understood. Then, for her own reasous, Danielle
said, "Thank you, Frankie."

Within a few days of the wrestling match I came home foom work axpecting

to see A— and 5 rush out to great me as usual. A— was sitting on the
front steps sulking. [ asked him what was wrong. He replied, "Dad said we're
not allowed to love you." I went inside and discussed this with S . She

added, "It's true." 1 then asked Danislle if she knew about this. Evidently,
Scott called her about the wrestling. In turn, I called Scott. He contended
that T should not have been wiestling with S ~. Obviously Danielle did not
tell him the truth. However, T told him what I thought of him for using the
children's hearts as weapons of choice, and that if he treated Danielle better,
she would not be with me.

| Shortly after this event, Danielle began to ask me questions about my
former wife. She wanted to know her name, where she worked, and about her
children. I did not figure dut-why until I put it together with the Trial Record.
Tt was Scott and his "million cash’ that wanted to koow. A few days later, right

around the first of September, I ran in the house, grabbed Danielle and kissed
her. She pushed me away in anger. I asked her what was wrong. ©She then

D-2




replied, ""Trust me. The honeymoon's over.” It was a few days after this that
Danielle told me she was pregnant. This is confirmed by the Trial Record as the
"beginning' of September (Tp.144, Ln.12-13; Tp.186, La.16), through Danielle’s
own testimony. A day or two later Danielle told me that Scott knew, but claimed
the children told him. Following this series of events, S————-'5 case, in
regards to this criminal case, was signed in with Dr. Suzanne LeSure on
“September 24, 2004 (Tp.402, La.7-16). Danielle and I were living togetner and
she never told me. With this in mind, the allegations were for "October 1-3,
2004", and Scott signed "permissiocn’ in November of 2004 (Tp.407, Ln.7-16).

Two questions come to mind: What took Scott so long to agree after the case was
signed in? And, what exactly did he sign permission for? Further, it must De
concluded that Danielle signed this case in at Scott’s instructions.

The weekend of S s tenth birthday was approacning. Scott teok both
A~ znd S - on Thursday, September 30, 2004 to his family summer home In
Put~In-Bay. They stayed there and celebrated S !

‘s tenth birthday "'on
Sumday, October 3, 2004 (Tp.247, Ln.7-19). On Monday, October 4, 2004, after
the children returned to my house, we had another biritnday party for S
(id). & was very withdrawn. Distant. She wanted nothing to do with
the adults. My sister, Danielle's mother, and I noticed this. Danielle's
mother kept looking at me with a worried expression. My sister noticed this as
well. My sister interpreted this worried expression as fear; she was in fear
for me. She knew, and so did Danielle.

The following weekend, October 8-10 of 2004, S and A— spent the
weekand at Scott's house in Medina., On Monday, October 11th, they returned.
That night S and I were working on her math at the kitchen table. This
was something we did often. At one point 5 said, "'Frankie, can I tell
ASS something?’ I told her that she could be open with me. Seee——- then sald,
'The other nignt I was in my bedroom and my Dad came in and his towel fell off.
He said, "Cops! Excuse me.” (8 minicked Scort as she covered her mouth
with one hand, and zicked up an imaginary towel and covered her groin area with
it). She continued, “Then he took off rumning down the hall. His but cheeks
were jiggling like this." {(She moved her hands rapidly back and forth). She
finished with, "It was really funny." Then horror stiuck her face and she
looked down. I looked behind me and Danielle was standing firm, arms crosssad,
and in anger, staring down 5 Now 1 know why Danielle wanted out of her
her marriage. She knew and never told me. Lastly, on this incident, Scott
weighs about 235 pounds. The "jiggling” seems to be & realistic statement.

Danielle and I argued that night. ZEventually she said she would call Scott
and take care of this. I came home from work the next day and S Was
very suddued. I asked her what was wrong, and all she could say was, "Nothing."
I went in to get Danielle and called her into the garage so we could talk. I
asked her if she talked to Scott. She said that she did, and 5 "must
have been confused.' I went inside and grabbed her cell pnone and flicked
througn the menu. There were at least a dozen calls to and from Scott that day.

S was not confused. 1In all actuality, she was quite clear.

In and amongst all of this, one day 1 was prepared to leave for work and
ralking to Danielle im the kitchen, when S came up and asked if I liked
her dress. 1 replied, ''Yes, S It's very pretty.” Danielle became
angry. Woen I asked her what she was angry about, she shouted, "I'm even
jealous of my own daughter wanting your attention!" No. Not wy attention,

but Scott's.
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As revealed by the Trial Record, S=———— suffered from violent and repeated
nightmares (Tp.435-437). These bad dreams were happeaing long before October of
2004, Most of the dreams, according to S , were of either her "'grandma
Alice' or her 'real mom' tcying to kill her. My former wife and I had to learn
to deal with her wmiddle daugntec J— and her 'night terrors.” At Medina
Pediatrics, J--='s pediatrician explained what to do and what not to do. In
regairds to :uch o not wake the child, and do hold thes child's hand or cradle
the child while whlbperlng positive affl;matlﬂna until the nightmare passes. I
did and it wocked. So, as the Trial Record will show that Danielle favored her
biological son 4— over 3 , 1t furtner reflects that anlelle aarbored
some sort of resentment towacds S , and that Sewwemea's s presence contributed
to the divorce of Scott and Danlelle. Knowing this to be true wnenever Sew———
woald came into our bedroom crying, "Mom, I nad a bad dream," Danlelle would
respond, "0, shut up, S=~ . You're fine. Go back to bad.” S -— Was
undoubtedly the emotional whipping post that stood between Scott and Danielle.

[ then chose to assume the role of father and took care of S————-— at night
wnenever she needad ner medicines or had bad dreams. Such is revealed by the
by the very testimony of Danielle.

In brief, there was turmoll at the kitchen table on October 19th, 2004.
S - and Danielle began to argue over something she said to her brother
A=, 5 broke down and declared that she wanted to die, that she wanted
the baby to die, and tnhat her Dad wanted both me and the baby to die. At that
time I was sick with a pounding headache and sinus infection. rlier that
day I was at South Court Family Paysicians in Medipa, Ohio, where I received
treatment. After being diagnosed with sinusitis 1 was prescribad antibiotics.
I nave no trouble signing to release my medical records for verification. They
reveal that T nad a fever for two weeks. Fever and antibiotics clearly show
that. I was contagious. 1f I were having repeated sexual relations with §—,
why didn't she take i1l?

Tne morning of October 20th, 2004, 1 got up arcund 5:45 a.m. to use the
restirodn. S was crying. Being aware of my 1llness 1 washed my nands
and sat on the floor next to her bed. T held her hand and spoke gently te her.
within a few minutes she was calin, and T fell asleep with my head con the edgs
of the bed. Hext I hear Danielle yelling my name. Our tooms are dirsctly,
literally directly, across ths hall from each other. The bathroom light is
always on, and, again, the Trial Record reveals that I kept an "opan coor”
policy in the house via Danlelle’s own testimony. It was two steps to the
bedroom door. I stood there wondering why she was yelling. She then started
yelling at me. My head was pounding and T was too sick to argue. [ asked if
we could talk about this in the morning and went back to sleep. Danielle, as
supported by tha Trial Record, never went back in and checked o S-mmsb.,
Insteagd, she went ang slept with her son A-——. Danielle knesw there was notning
zoing on. That's wiw she didn't check on S . Although Danielle testified
that 1 was wearing oanly socks, t-shirt, and underwear, she kiew that 1 was alse
~wearing my pale-gray sweatpants. BShe used to tease me about wearing so many
clothes to bed because she slept in the nude.

Danielle took the two children and moved back in with Scott that same day.
She dent s0 far as to go to the Montville Township Police Depa:bﬂent to file
"rape’ charges against me. OFficer McCourt obviously dido't Dellufe'her and
refusad to file the charges. Such is revealed by tne Trial R2scord. It's
aﬂazing that Danielle did rhis knowing that it was not true, and only later
rastified that [ was uocomfortable being intimate with the cnildren in tne house.
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since S ‘denied anything happaniﬁg; DO 1 kFDJ where the bogus rape charges
came fron. This 1s verified as S s "momny” told her she was raped. So
says the Trial Record (Tp.301, Ln.1-8).

A few weeks later, Scott wanted Danielle out of the house. I rented s
U-Haul 50 she could move into an apartrment. We began to talk more, and eventually
started seeing each other again. Ve argued a lot about Scott and S————. The
argunants were weekly., 1 was in a losing battle because I knew Scott was in full
control. Every time I would think about our upcoming baby, I would stop arguing
with Danielle. 1t was almost like argulpg submissively and getting nowhere.

My reason benhind this was Danielle's diabetes. She is Type-1 diabetic, and the
pregnancy was high-risk due to this factor. Neither she nor the baby need&d the
added stress. There was just no way to make her see clearly, so I usually just
shat up and, in that fashion, ended the argusents. Danielle told me that she
narried Scott because he represented the "fatnar imaze,” and that shz had been
sexually abused by her step-father for six years. These two combinaed forces
kept her under nis contrel. There was nothing I could do.

Around aid-January of 2005, Danielle sent me a birutal text message ciaiming
that S sald I sexually assaulted her. As supported by the Trial Record,
this was after Danielle badgered S for montns until she gave the story
that Danielle wanted to hear. Furtner, Danielle's having been previously abused
by nar step~-father put her in a position whare she should have never questioned
§e——-, Case researcic snows that anlelle s questioning was biased and may
have planted “false memories” in S 's already stressed mind.

Eventually, Montville P.D. called me in for an intzrview. Waile there, T
denied the presence of counsel because I nad nothing to hide. [ answered their
questions, azreed to DNA testing, and let them searci ay hama witnout a warrant.
Wnan they asked if I would submit to a qugrapw I said, "Yes. But only with
tne presence of counsel, "' Thelc reply was, "We can't do that.” This video
interview was never played at trial, and I was naver permitted to testify. After
this interview, as supported by the "TPeial Record, Mon:mville P.D. "terminated"
tne case against me,

In the late spring of 2003, Danielle sent me a hate letter. Sne accused
me of taging advantage 0f a girl that was previously sexually abused. Tnis
is contrary to her own testimony where Daniclle testified vopeatadly that she
did not know what type of abuse or neglect that $ suffered from. That
letter was an icy stab for a woman wno used me to get out of her marriage and
away from her perverted husband. Ia all actuality, I was nothing more than a
doormat to wipa ner fest on when the situation ended. But tooking back, Scott
was successful too. He regained control of Danielle, used ner to take revenge
of me for our affair, and sent me to prison to cover up nis sins. What I find
to pe most amazing is that Danielle helped nim do it.

After reueiving this letter, I called her divorce attorney Ronald R. Stanley.
asked wnat he was pecmitted by law to tell me about Zcott., He answered,
a&n 't tell you much, but I can tell you this: ac Cﬂrdlnﬂ to Dmﬁlulle, after ynur

case waa inpvestigates snd tarmlnatﬁd scott said, “That's not good enough.” it
wasii't until much later that Scott's threat sade sanse.
EVEWIU&II} Our son G G was porfl, Scort an danicelle got

divorced, and 1 was arrested on August 3, 2005. After 27 davs 1o the Medina
JOounLy JqELlff' Nepartment, I bonded out with the help of famlly and - John
#ish of the I Jrﬂu?j Ronding Zoagany in Clevelaad, Ohlo. I71) never forgst
what ne said: ''You were under investigation for aszarly a year and you didn't
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run?"” 1 answered, "No.” He repliéd, "You're immccent. ['ll nave vou out of
nere by tomorrow. And that he did.

After wmy 3$200,000 cash bond was posted, I met John at the Medina Courthouse.
He informed me that T had to check in with him daily by phone, and that the only
stipulation of wy bond was that I was to have "mo contact with anyons uader the
age of eighteen.” But when he asked Judge Collier to clarify "No contact,”
Collier refrained from doing so. From the courthouse my sister drove me to my
house. As we were turning oa to umy street, Danielle cut us off in traffic.
Cleacly she had something to say, because she had no businsss beine on that
side of town. I stared at hec wondering what she was thinking until she turaad
away .

Wnile out on bond, on Septembsr 27th of 2005, I was packed ar Suuth Court
family Puysicians. cemained in/at my vehicle while my brother was inside
seeking medical treatment. Officer derr of the Medina City Police Departmant
approached wiile I was standing next to my vehicle conducting business on ay
phong. As Danielle drove by, Dfficer Kercs said that I might be in vislation
of my bond and that "Somebody called in." She then declared that thare was a
day-care behind tne building and called Dstective Xollar. Waile Officer Kerr
called Kollar, T called John Fish. Detective Xollar, accocding to OFficer Kerr,
declared tnat I was not in violation and let me go. For the remaiader of wmy
bond release T conducted business, went to dinnsrs and movies, and shopped.

No one said a word because T strictly maintained "No conzact” with anyone under
the age of elighieen.

A few wecks oat on bond I ended up in the pressnce of two Madina County
Deputy Sheriffs {wio will remain in ancowvaity for tne mouent). One informed
me to 'Watch your back, Frank. You're not the first pecson we've sean the
Prosecutor's Office set up.” ﬁaving conducted business in Medina for nearly
eight years, and being aware of ths "Good Ol' Boy's Club'", I sought counsel
from afar. Tonis is what led me to Attorney F. Harrison Sreen out of Cincinnati.

Sometime later, after out first or sacond meeting, Attorney green called
me. He asked if 1 was aware that wmy case had been closzd twice. I was aware
and infocmed him of such. He then asked, 'Who would have enough zoney to
reopen your case?" I informed him of 'who' and ‘how much' was available when
I told him about Scott and his asccess to a "millien cash™ througa his step-
father. That was wien I remembered "That's not good encugh.” It's amazing
now all of this fits together. It's no small wonder that' they wouldn't let me
testify or present witnesses and/or evidence to the JULY

Wnile on bond I was {ortunate toe be led to my private investigator: Tum
Pavlish of Zmpire Inwvestigations in Cleveland, Onhlo. We met and spoke severzl
tlmes. Out of every conversation, onz thing remalins, He said, "I believe you.
You are the only one to never chanze your story.” That's because when a man
tells the truth tne [irst tima, ne nsver has Lo worry about what he said the
second tluge.

After I told Attorney Green about Scott and anis "million casih’, he was
very difficult to get a hold of. Tuen, about two weeks prior to teial he called
and said that we were ''ready for tgial.” A week later, on Tebruacy 15, 2006,
we attended a pre-trial hearing. Toe State, via Prosecutor Elsenhwuar,
requested & continuance. Upon refusing to concede to this, Attorney Green
looked at me and said, "'You wight as w2ll sign. [ heve spnother trial to do next
week." Lost and not understanding my rights, I siszned the papar. The very



next day, February 17t of 2005, my bond was fraudulently revoked. So much for,
“ready for trial.” They planned this.

On March 1, 2005 there was a bond hearing to [ Jconsider reinstatement. At
the hearing Detective Mark Killar said that my friead Leisa's daughter "night
have seen’ the back of my head. Attorney Green asked him if he considered that
to be "contact." As soon as Detective Xollar said, "Yes", as if on zue, Judge
Collier sald, ''1 agree." They seemed desparate to have me incarcerated for trial.
But tnis opinion contradicts Kellar's earlier assessment at the doctor's office
with Officer Kerr, when he can into me at On-Tap Restaurant, and when he ran into
me at the Cracker Barrel in Medina. Both Leisa and my sister-in-law Laura, who
was the manager on duty that day at the Cracker Barrel, were present at the
time. In accord, during these run-ins, families ware present with children.
Detective Kollar never said a word, and T strictly maintained "No contact.'

While out on bond, Danielle text-messaged me twice. The first time was to
tell me that I didn't love her. The second time was to wish me 'Happy 38th" for
my birthday on December 1st of 2005. 1 naver responded to her messages.

After my $200,000 cash bond was fraudulently revoked, Attorney Ronald R.
Stanley came to see me at tha Sheriff’s Department. I asked him to stand by mny
side as co-counsel, and ne had no problem with electing to do so. 4As a reminder,
Attorney Stanley was Danielle's divorce lawyer.

Attorney Stanley came te visit me at the Sheriff's Department several times
Juring trial. At one of our meetings [ became very concerned. He asked me, in
regards to Attorney Green (my lead cocunsel), "Where did you get this guy? He
won't tell me anything.” According to Attorney Stanley, Attoraey Grean cefused
to inform him of any type of trial strategy.

After I was ervoneously found guilty and sent to prison, at my requast, my
sister Tina managed to see my son G and spend time with him. This was
permitted until Danielle remarsied a man named '[Brad] Smith'. According to my
sister, Danielle's new husband didn't want her to have any comsunication with
ny family [control freak like Szott], and claimed that he was zoing to adopt my
son. No. He will not. At one of our visits my sister told me thst Danielle
szid, VI feel like such a sinner.” Usafortunately, Danislle never elaborated on
rhat comment. It's truly amazing how a guilty conscience speaks.

Wnile I was incacrcerated at Lebanon Corcectional in Southern Onio, in
December of 2005 I receivad a lstter froa Daniellse. She wen:t on to tell me how
"we are Loth suffering for our sins.”™ No. I am suffering for the sins of Scot:
and Danlelle Sadowskv. She ended tha letrer with, "I know you'll aneres from
prison the man I fell in love with.” HWo. T won't., I'm lesvinz here a much
petter man. 1 did send this letter to Leisa, and discussed it with Attorney
Stanley via mail, but the letter has lonz been lost.

N PR .‘{f
Ty ; a‘r!{.rr_f_:‘ff

frank P. Wood



- Exhibit~-H
Who or what destroyed the Sadowsky marriage?

From the testimony of Danielle Sadowsky (Tp.B2-83):

Scott Sadowsky (hereinafter 'Scott'), claims that Frank Wood (hereinafter
'Wood"), destroyed his marriage with Danielle Sadowsky (hereinafter 'Danielle’).
To the contrary, Danielle testified that the onset of the affair between her
and Wood was “mutual” (Tp.84, Ln.24-Tp.85, Ln.9). Considering this, why did
Danielle seek companicaship and comfort outside their marriage?

The Prosecutor asked Danielle if she ever planted ideas in S.L.'s head about
WJood. Danielle denied ever doing this (Tp.100, Ln. 2-4). However, Licensed
Social Worker Elizabeth Morstatter testified (Tp.283~284), that § — L
(hereinafter 'S.L.'), told her "'I heard that Frankie -~ He raped we,” and that
5.L.'s “mother’ told her this (Tp.300, Ln.22-Tp.301, Ln.8).

Let us not forget that, at the time of trial, S.L. had an "intact nywen’ with
‘‘no abnormalities” or "'signs of trauma’ (Tp.262-269; Tp.272-278), per the
testimony of Nurse Practitioner Donna Abbott (Tp.258-259).

There is a second set of implanted memories. S.L. testified {Tp.221-222),
that on the indicted dates of sexual assault that "...it really hurt...In my
nrivate”™ {Tp.230, Ln.12-16), while she spent the entire weekend with her "Dad”
in Put-In-Bay celebrating her tenth birthday and "not at Frank Wood's house’
{(Tp.247, La.7-16).

Danielle declared that Wood spent extra time with S.L. (Tp.100, Ln.25-Tp.101,
In.2). The reason benind this is two-fold. First, Wood did so because

Danielle rejected S.L. and does not possess the maternal abilities to nurture

& child not ner own. This is confirmed by Scott’s testimony where ne stated

that Danielle had an issue with S.L. because she was not Danielle's blological
child (Tp.196, [n.15-17). Second, Scott testified that Danielle favored her

son A— S (hereinafter 'A,S.'), and placed the parenting responsibilities
of S.L. on Scott (Tp.196, Ln.8-14); the same thing she did with Wood.

panielle testified that she and Scott argued about S.L. when she first came
intc the house (Tp.10Z, Ln.1-3).

Danielle stated that S.L. contributed to their marriage coming to an end (Ip.
103, Ln.4-7).

Prior to trial, Danielle informed Wood that S.L.'s father Richard Lazard was

an zlconolic who went to prison and eventually died. But here she changed her
story and claims she knows nothing about him. Why? And why would the Prosecutor
object to any information concerning Mr. Lazard? (Tp.108, Ln.17-19).

Prior to trial, Danielle informed Wood that S.L.'s mother was a drug addict and
a prostitute who used to entertain clients with §.L. in the room. tHere she
changes her story, again, and claims she knows nothing about S.L.'s biclogical

mother (Tp.109, Ln.7-11).

Prior to trial, Danielle inforned Wood that S.L. had been sexually abused for
years. Here she charnges her story and claims that she does not know if the
abuse was sexual or not. Then she changed her story again and testified that
she was told that S.L. had not been sexually abused (Tp.109, Ln.2-22). What
was she trying to hide? Job & Family Services/Children Secvices has a specific
protocol to disclose such information to guardians who take placement of an
abused/neglected child. This knowledge helps the guardians look for signs that
would indicate the need for therapy or treatment. It's obvious that Danielle

1




never cared enough about S to look into what type of abuse or neglect
she suffered in her past.

After Danielle believed that Wood had acted inappropriately with S.L., she
never chacked on S.L. Instead, she checked on her son A.S. and fell asleep
with him. Danielle claims she never could understand why she never checked
on §.L. (Tp.114, Ln.3-21). But the answer is obvious: Danielle rejected S.L.,
favored A.S., and knew Wood did no wrong. Belief determines behavior,

Note that Danielle testified that Wood kept an “open door"™ policy in the house
(Tp.114, Ln.7-11).

Danielle testified that she and Scott fought cover S.L., but she and Wood never
did (Tp.121, Ln.5-13).

Danielle testified that Wood's co-counsel at trial, Attorney Ronald R. Stanley,
was her divorce attorney {(Tp.123, Ln.3-18).

The Trial Court discusses this conflict (Tp.124-142), and declares that
Attorney Stanley has information that might demonstrate that Danielle is
"untruthful’ in her testimony (Tp.132, Ln.24-25). Evidently, Attornsy Stanley
stood by Wood's side in truth.

Again Danielle testifies that she did not check on S.L. (Tp.158, Ln.3-4).

Danielle asked S.L. if Wood had done anything wrong and S.L. said "No” (Tp.
158, Ln.10-21).

Although Dariielle testified that she had no reason to be concermed for A.S.,
she went to him instead of S.L. (Tp.139, Ln.&-~11).

Danielle testified that she contacted Children Services in July of 2004 (Tp.
159-161). She did so because this 1s tne second time that S.L. was sexually
sctive with A.S. Danielle moved in with Wood at the end of July of 2004
(Tp.86, Ln.17-23), and the children moved in on a part~time basis later im
August of that same year.

From the testimony of Scott Sadowsky (Tp.178-179):

Scott testified that S.L. was the focal point of problems in his marriage to
Danielle (Tp.192, Ln.7-12).

Scott testified that §.L. was comfortable sleeping witnh nim in her own
bedroom (Tp.194, Ln.2-10), and that this arrangement existed "prior to” his
finding out about the affair (Tp.195, Ln.23-25). That's intecesting.

Again Scott testified that S.L. was a problem between Danielle and nim {Tp.
196, Ln.3-7).

Scott's testimony reveals that S.L. was an issue in saving their marriage
and that Danielle “resented”’ S.L. (Tp.201, Ln.22~Tp.202, Ln.7).

Al though Danielle repeatedly denied that S.lL. was ever in counseling, Scott
testified that S.L. was in counseling since she came to live with them (Tp.
204, Ln.24-Tp.205, Ln.6). All this counseling and Danielle never knew what

type of abuse S.L. suffered?

Scott testified that he believed S.L. was truthful when she denied any wrong-
doing by Wood (Tp.216, Ln.2-14).

Danielle claims that Wood emerged from S.L.'s bedroom in his underwear, yet
Scott testified that he usually walks around the house in his underwear (Tp.
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218, Ln.17-21).

The Prosecutor asked Scott if he ever walked around in just a towel (Tp.218,
Ln.22-23). This is an isolated and specific question that coincides with the
night that S.L. told Wood, with Danielle present, that her ''Dad” came into her
bedroocm wearing only a towel that fell off him. It is obwviocus that S.L. told
the truth to somebody, for only S.L., Scott, Danielle, and Wood knew about

thiz incident.

Tricia Carchedl, a Medina County Job & Family Services social worker, testified
(Tp.307-308), that her office sent letters to the Sadowskys and Wood indicating
sexual abuse, and declaring Wood to be an alleged perpetrator (Tp.340, Ln.14-
25). Wood's Lead-Counsel then declared that there were inconsistencies in Ms.
Carchedi’s testimony (Tp.341, Ln.9-16), and pointed out that MCIEFS also sent

a report to the Medina County Prosecutor's Office stating that there was “no
svidence” against Wood (Tp.34Z, Ln.6-10). Unfortunately, Wood's attorney was
only permitted to gquestion Ms. Carchedi regarding the letters sent to the

Sadowskys and Wood (Tp.344, Ln.9-16).

To summarize, Danielle left her marriage with Scott because of his inappropriate
actions with S.L. In pursuit of divorce, Scott threatened to take A.S5. from
Danielle to keep her loyal. Then Scott utilized the trial to cover up his owm
sins and exact revenze on Wood for the affair. Scott and Danielle both
testified that S.1.. was the cause of their divorce and that neither of them
wanted S.L. in their home. After trial, six years after S.L. came to live
with them, Scott adopted S.L. in an attempt to control her. But Scott could
not stop what he was doing. Scett and 5.L. fought, then he threw her in
foster homes to get rid of her. It is now evident that Scott and Danizlle
used S.L. to get through trial: Scott walked away free and clear, and Danielle
kept A.S. Indeed, they used her, abused her, and threw her away like

yesterday's trash.
That's twisted.
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Exhibit-~I

Warren County Forensic Psychology Center

Credentials

1. Dr. Reed is a licensed psychologist who has been in clinical practice in Ohio since 1977; Chio
License #2347, He earned his Ph.D. in Counseling from the University of Maryland in 1970. He aiso
earnea his M.Ed. in Counseling from the University of Maryland in 1968.

2. He was a counselor from 1968 to 1977, when he became a licensed psychologist.
3. Dr. Reed earned his B.A. and an M.A. from Wheaton College, Wheaton, Illinois.

4. Dr. Reed is a Board-Certified founding Diplomate-Fellow of the American College of Advanced
Practice Psychologists (FACAPP).

9. Dr. Reed is a Diplomate-Feillow Psychopharmacologist with the international College of
Prescribing Psychologists (FICPP) and the Prescribing Psychologists' Register (F PPR): a 450 hour
post-doctoral training program. Psychologists with his advanced training have prescriptive privileges
in places where the law aliows (L.e., New Mexico, Guam, Department of Defense, and Louisiana),

6. Dr. Reed holds the Master Psychopharmacologist certification from the National Education
Institute. This certification reflects over 200 hours of post-doctoral continuing education training in
Psychopharmacology, taught by Psychiatrists and other M.D.s.

7. He is a Board Certified Diplomate-Feliow in Serious Mental lliness of the International College of
Prescribing Psychologists (FSMI).

8. He is a Board Certified Diplomate-Feliow Forensic Psychologist of the International College of
Prescribing Psychologists (FSICPP).

9. Dr. Reed is a Board Certified Diplomate-Fellow in Advanced Child & Adolescent Psychology of
the Internationai College of Prescribing Psychologists (FCICPP).

10. He is a Board Certified Diplomate-Fellow in Advanced Geriatric Psychology of the International
College of Prescribing Psychologists (FGICPP).

1. Dr. Reed holds a Diplomate of the Board in Clinical Forensic Counseling, of the American
College of Certified Forensic Counselors, Division of Psychology (DCFC).

He holds seven other specialties within that group:

a. Certified Sex Offender Treatment Specialist



b. Criminal Offender Counseling

c. Youthful Offender Counseling

d. Certified Forensic Addictions Examiner
e.Forensic Assessment and Evaluation

f. Chiid Custody Evaluation

g. Clinically Certified Domestic Violence Counselor

12. He holds a Certificate of Proficiency in the Treatment of Alcohol and Other Psychoactive
Substance Use Disorders from the American Psychological Association (CAPA).

13. Dr. Reed is a Certified Master Addictions Counselor of the National Board of Addiction
Examiners.

14. He is a Diplomate-Fellow Forensic Psychologist of the American College of Forensic Examiners
(DABFE).

15. Dr. Reed is a Diplomate of the American Board of Psychological Speciaities (DABPS). He holds
eleven psychological specialties within that group:

Forensic Clinical Psychology Child Custody Evaluations Tests and Measu rements Psychotherapy
Fsychopharmacology Family/Marital/Domestic Relations Psychoiogy

Sexual Abuse Behavioral Science Counseling Psychology Substance Abuse Psychology

16. He is a Board Certified, Founding Fellow of the American Coflege of Advanced Practice
Psychologists (FACAPP).

17. Dr. Reed is designated as an expert on the Ohio Attorney General's Databank of Experts on
Child Abuse. (D.E.C.A. List). |



Exhibit-J

THE CORE OF THE VOIR DIRE TESTIMONY OF
M. DOUGLAS REED, PH.D.,
THE OHIO ATTORNEY GENERAL’S LEADING EXPERT,
CONCERNING THE MIND AND BELIEFS OF
FRANK P. WOQOD

Dr. Reed, the State's Leading Expert, is a licensed clinical psychologist (Tp.480, Ln.1-2) who
spent his entire thirty-year career working with pedophiles and sociopaths (Tp.478, Ln.16-18).
Of my own volition, Dr. Reed put me through a battery of psychological tests that are readily
accepted by the working psychiatric community (Tp.465-480). Below is the core of his reliable
findings and conclusions regarding my mind and beliefs.

1) *** there is no sexual history of sexual desire or contact with minors, even when he was
a minor. His first sexual contact was when he was eighteen, so he has no — he has none of
the typical drives that a pedophile would have or the typical abuser would have towards
miunor children (Tp.468, Ln.25-Tp.469, Ln.5).

Note: Lost my virginity on my 18" birthday to a beautiful, intelligent, and classy woman.

2) His Sexual Behavior Inventory shows that he has normal, healthy sexual thoughts, and if
you could —1f you consider healthy would be masturbating to an adult person, rather [ a
fantasy of an adult rather than that of a minor (Tp.469, Ln.6-10).

Note: What can [ say? I'm a guy!

3) His preferences are heterosexual. He has sexual attraction only to adult women (Tp.469,
Ln. 11-12). [Emphasis added)].

Note: That should quash a few hopeful rumors in prison that turned hateful.
4) He’s not sexually compulsive or addicted, in my professional opinion (Tp.469, Ln.13-
14),
») His sexual behavior is under his control. He is not out of control, compulsive (Tp.469,
Ln.15-16).

Note: As “trust’ means to allow without fear, you can trust a man with self-control and no vices.

6) His mental exam status indicated he has no organic brain damage, he is able to think
straight, he’s above average in intelligence (Tp.469, Ln.17-19).
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Note: Obviously, I am too intelligent to commit such ignorant and heinous acts. Further, when
Dr. Reed concluded this statement, the Court Reporter stopped her typing and everyone in the

courtroom looked straight at me with eyes wide open and full of worry. 1 would have to say that,
at that very moment, they knew they screwed up.

7) The conclusions from the Minnesota Multiphasic Personality Inventory was that he had
no psychopathology; none of the ten clinical scales were elevated (Tp.473, Ln.4-8).

Note: The Minnesota Multiphasic Personal Inventory (MMPI) is a reliable scientific instrument
of psychological analysis and discovery.

8) He does not see himself as narcistic, which is an important finding, and he, he does not
come across — he does not test as being narcistic (Tp.474, Ln.9-10).

Note: Narcissism is an important part of the FBI’s profile for a real sex offender.

9} He does use rationalization and externalization as defense mechanisms (Tp.474, Ln.9-
10).

Note: In problem solving, I am well adept at separating myself from situation to analyze it,
10) He has high ego strength (Tp.474, Ln.11).
Note: | am a confident man.

11) In my protessional opinion, to a degree of psychological certainty, Frank Wood does not
meet the diagnostic criteria for pedophilia. He does not endorse the three core beliefs or
rationalizations used by pedophiles to justify their illegal behavior (Tp.475, Ln.2-7).

Note: Although I still do not know what these beliefs and rationalizations are, Dr. Reed was still
able to extrapolate this from my mind.

12) He has no history, apart from the index offense charges, of sexual behavior with a minor,
even when he was a minor (Tp.475, Ln.8-10).

Note: Never have and never will.
13) Mr. Wood is not a sociopath or psychopath (Tp.475, Ln.11).

Note: To the contrary, I am a compassionate and empathic man.
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14) He does not match the profile for a psychopath. ***_ He is not slick, conning, or
manipulative (Tp.475, Ln.14-17).

Note: [ am netther a pathological liar, deceiver, nor manipulator.

I5) He does not have a stash of child pornography. If he were to be someone who would be 2

serious or, historically, sex abuser type, he would undoubtedly have had a stash. In my
thirty years working with pedophiles and sociopaths, they all have had a stash
somewhere. He did not have any (Tp.475, Ln.19-24).

Note: Both of my houses were searched by either Officer McCourt and/or Det. Kollar (Tp.452,
Ln.4-9), (Affidavit: Exhibit-04, p.12).

16) He has no organic brain impairment which keeps him from knowing right from wrong.
Everything he believes and espouses would be viglated if he were to touch a child
sexuaily (Tp.475, Ln.25-Tp.476, Ln.3). [Emphasis added).

Note: Not only do I possess a strong moral fiber and conscience, as

Belief determines behavior,
-Max Lucado

1 am psychologically prohibited from harming a child or someone I love!!!
17) In my professional opinion, he is also not a situational pedophile. *** . He was being
sexually active regularly, therefore, he would not have needed to turn to a prepubescent

child (Tp.476, Ln.4-10). [Emphasis added).

Note: To do so would be disgusting and dishonorable. ‘Honor’ means respecting others and
ourselves in our thoughts, speech, and actions.

18) He has no mental illness, no mental disorder according to the MMPI-2, Mental Status

Exam. None of the ten clinical scales were elevated to the clinical range (Tp.476, En.11-
14).

Note: Nice to know [ am sane, for only a crazy nut would harm a child,

19) He’s not in a job where he is usually brought into contact with minors, so there’s no ~
there’s no predatory deductive manner there (Tp.477, Ln.5-7).
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Note: In my line of work, I took what was broken, fixed it, and gave it back. This should reveal
more of the core of the man [ am.

20) Those were my conclusions and opinions (Ip.477, Ln.g).

Note: Reader, now you see why Judge Collier stated that Dr. Reed’s findings and conclusions
“aren’t relevant” (Tp.481, Ln.10-11), and why he and Pros. Eisenhower refused to allow for Dr.
Reed to testify before the Court-declared “cynical” Jury (Tp.135, Ln.7-1 1} with its Court-elected
Juror who was “molested” in her youth (Affidavit: Exhibit-31), and its Medina City elementary
school teacher.

Y.

Assembled from the face of my materially altered and incomplete Trial Record regarding State of
Ohio v, Frank P. Wood, Medina County Case No. 05 CR0365.

N b Wondd

Frank P. Wood (#A504-107)
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Exhibit-K

View any month, any year, in'the Gregorian
calendar. Click any day for more

information.
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Medina Twp. man
life In prison
Hor abuse

gets

By DENISE SULLIVAN
Staff Welter

MEDINA
will spend his life in prison
for sexually abusing two
gitls ages 5 and 9.

Wood, 38, of 4885 Gateway
Bbrive, Medina Township,
was convicted earlier this
month on a first-degree
felony count of rape and a
third-degree felony count of
zross sexual imposition.

'The rape charge carried a
life sentence because the
victim was younger than 10
at the time of the incident.

Wood’s attorney, F. Harri-
s0r,  Green, requested an
sight- to 10-year . prison sen-
tence, which is the normeal
amount of time for first-

. degree felonies.

“There is no physical evi-
dence that penetiration had

. ot PRI ) =g L

The Village Booksmith
Store-Closing sale in May!
See www thevillugebaoksmitl, cont

Frank Wood

of 2 girls

. taken place,” he said.

Green noted several wit-
nesses testified the rape vie-
tim was in the custody of
her father the weekend the
prosecution aileped the rape
took pince, making the ¢laim
impossible,

“(Wood) has had various
relationships with women
with young children,” county
Asgistant Prosecutor Anne
Eisenhower said. “He seeks
them out and becomes friends
with their children, gives
them presents and nick-
nexnes.”

Wood preys upon women
end children who need
attention, she noted.

“Both victims are in
counseling,” Eisenhower
said. “It was extremely dif-
ficult for those young girls
to come in here and face an
adult who came into their

home and they léarned to

See WOOD, A11

| . " Sl pholo by BRIDGET COMMISSO
Frank Wood is led out of court Monday after being sen-

tonced to lifa In prison for sexually abusing two. young

girls.
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